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ÄRENDELISTA 
§144 Upprop och ordförandens upplysning angående webbsändning av  

kommunfullmäktigesammanträdet 
§145 Val av justerare 
§146 Inkomna frågor 
§147 Fråga från Anders Skans (V) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om privata 

HVB-hem 
§148 Fråga från Magnus Olsson (SD) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om 

skattepengar till tygkassar och t-shirts 
§149 Fråga från John Roslund (M) till Juan-Tadeo Espitia (S) om rutiner vid hot 

i yrkesutövningen 
§150 Fråga från Boel Pettersson (V) till Sara Wettergren (L) om kommande 

skolbudget 
§151 Fråga från Jacqueline Maly (SD) till Sedat Arif (S) om familjerådgivningens 

bemötande och service 
§152 Fråga från John Eklöf (M) till Sara Wettergren (L) om barn som inte 

återvänder efter sommarlovet med anledning av hedersrelaterat våld och 
förtryck 

§153 Fråga från Anton Sauer (C) till Andréas Schönström (S) om trafikoljud och 
buskörningar i Malmös centrala delar 

§154 Fråga från Farishta Sulaiman (M) till Sedat Arif (S)  om Ung i sommar 
praktik 

§155 Fråga från Jacqueline Maly (SD) till Sedat Arif (S) om korrekt information 
kring vilka aktörer som anlitas och debiterar arbetsmarknads- och 
socialnämnden 

§156 Revidering av policy för Malmö stads internationella arbete 
§157 Kommunfullmäktiges reglementen för nämnderna - en översyn 
§158 Lokalförsörjningsplan för Malmö stad 2025-2034 
§159 Sammanträdestider för kommunstyrelsen, kommunstyrelsens beredning 

och kommunfullmäktige 2025 
§160 Tidplan för budget och uppföljning 2025 
§161 Rapport om gynnande beslut enligt 4 kap 1§ SoL och 9§ LSS som inte 

verkställts inom tre månader 2024; kvartal 1 
§162 Utredningsuppdrag - bifallen motion av Anders Andersson (V) om att 

starta trygghetsboende i det befintliga beståndet 
§163 Ansökan om lokalanskaffning genom investering av nybyggnation gällande 

Regndroppens förskola inom fastigheten Badankan 1 
§164 Begäran om överföring av kommunbidrag från ramen för 

bostadsanpassningsbidraget till ramen för stadsbyggnadsnämnden 
§165 Motion av Emma-Lina Johansson (V) och Anders Skans (V) om att hålla 

nere bostadskostnaderna 
§166 Motion av Emma-Lina Johansson (V) om att utreda avhopparverksamhet 

för våldsutsatta kvinnor och barn 
§167 Motion av John Eklöf (M) om ny modell för ökad närvaro och likvärdighet 

i skolan 
§168 Motion Anton Sauer (C) och Emelie Nyman (C) om en bilfri innerstad 
§169 Motion av John Roslund (M) om att införa en repetitionsvecka precis 

innan höstterminstart för de som klarat sommarskolan 
§170 Motion av Anfal Mahdi (V) om att införa arbetstidsförkortningsmodellen 

80-90-100
§171 Motion Anfal Mahdi (V) och Carin Gustafsson (V) om att låta alla elever få
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rätt till förskoleklass 
§172 Motion Magnus Olsson (SD) och Anders Olin (SD) om att hedra Bosse 

Larsson 
§173 Motion Magnus Olsson (SD) om en minnesmärkning till minne av Ricky 

Bruch 
§174 Motion Lisbeth Persson-Ekström (SD) om att mäta CRP - stöd våra äldre 
§175 Valförslag och avsägelser - Kommunfullmäktige 2024-08-29 
§176 Anmälan av inkomna skrivelser 
§177 Anmälan av inkomna ärenden som ännu inte underställts 

kommunfullmäktiges prövning 
§178 Inkomna interpellationer 
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§ 144 Upprop och ordförandens upplysning angående webbsändning av
kommunfullmäktigesammanträdet 

Sammanfattning 
Ordföranden uttalar att "det särskilt ska upplysas om att vid kommunfullmäktiges 
sammanträde, liksom vid den vidare hanteringen av varje enskilt sammanträde, tillämpas 
gällande integritetslagstiftning vid all behandling av personuppgifter. De som deltar i 
kommunfullmäktiges sammanträde erinras om att de inte får röja enskildas sekretess". 

Upprop förrättas. 
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§ 145 Val av justerare

Sammanfattning 
Ordföranden meddelar att protokollet justeras den 11 september 2024 kl. 13:00 på 
stadskontoret. Kommunfullmäktige utser Janne Grönholm (MP) och Anfal Mahdi (V) att 
jämte ordföranden justera protokollet. 
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§ 146 Inkomna frågor

Sammanfattning 
Anders Skans (V) har anhållit om att till kommunstyrelsens ordförande Katrin Stjernfeldt 
Jammeh (S) få framställa en fråga om privata HVB-hem. 

Kommunfullmäktige medger att frågan får framställas. Den kommer att besvaras vid 
dagens sammanträde av Sedat Arif (S). 

Magnus Olsson (SD) har anhållit om att till kommunstyrelsens ordförande Katrin 
Stjernfeldt Jammeh (S) få framställa en fråga om skattepengar till tygkassar och t-shirts. 

Kommunfullmäktige medger att frågan får framställas. Den kommer att besvaras vid 
dagens sammanträde. 

John Roslund (M) har anhållit om att till ordföranden i gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden Juan Tadeo Espitia (S) få framställa en fråga om rutiner vid hot i 
yrkesutövningen. 

Kommunfullmäktige medger att frågan får framställas. Den kommer att besvaras vid 
dagens sammanträde. 

Boel Pettersson (V) har anhållit om att till kommunalrådet med beredningsansvar för skola 
och utbildning Sara Wettergren (L) få framställa en fråga om kommande skolbudget. 

Kommunfullmäktige medger att frågan får framställas. Den kommer att besvaras vid 
dagens sammanträde. 

Jacqueline Maly (SD) har anhållit om att till kommunalrådet med beredningsansvar för 
arbetsmarknad och socialtjänst Sedat Arif (S) få framställa en fråga om 
familjerådgivningens bemötande och service. 

Kommunfullmäktige medger att frågan får framställas. Den kommer att besvaras vid 
dagens sammanträde. 

John Eklöf (M) har anhållit om att till kommunalrådet med beredningsansvar för skola och 
utbildning Sara Wettergren (L) få framställa en fråga om barn som inte återvänder efter 
sommarlovet med anledning av hedersrelaterat våld och förtryck. 

Kommunfullmäktige medger att frågan får framställas. Den kommer att besvaras vid 
dagens sammanträde. 

Anton Sauer (C) har anhållit om att till kommunalrådet med beredningsansvar för teknik 
Andréas Schönström (S) få framställa en fråga om trafikbuller och buskörningar i Malmös 
centrala delar. 

Kommunfullmäktige medger att frågan får framställas. Den kommer att besvaras vid 
dagens sammanträde. 

Farishta Sulaiman (M) har anhållit om att till kommunalrådet med beredningsansvar för 
arbetsmarknad och socialtjänst Sedat Arif (S) få framställa en fråga om Ung i sommar 
praktik. 
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Kommunfullmäktige medger att frågan får framställas. Den kommer att besvaras vid 
dagens sammanträde. 

Jacqueline Maly (SD) har anhållit om att till kommunalrådet med beredningsansvar för 
arbetsmarknad och socialtjänst Sedat Arif (S) få framställa en fråga om korrekt information 
kring vilka aktörer som anlitas av och debiterar arbetsmarknads- och socialnämnden. 

Kommunfullmäktige medger att frågan får framställas. Den kommer att besvaras vid 
dagens sammanträde. 

Beslutsunderlag 
• Fråga från Anders Skans (V) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om privata HVB-

hem
• Fråga från Magnus Olsson (SD) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om skattepengar

till tygkassar och t-shirts
• Fråga från John Roslund (M) till Juan-Tadeo Espitia (S) om rutiner vid hot i

yrkesutövningen (tillgänglighetsanpassad)
• Fråga från Boel Pettersson (V) till Sara Wettergren (L) om kommande skolbudget
• Fråga från Jacqueline Maly (SD) till Sedat Arif (S) om familjerådgivningens

bemötande och service
• Fråga från John Eklöf (M) till Sara Wettergren (L) om barn som inte återvänder

efter sommarlovet med anledning av hedersrelaterat våld och förtryck
• Fråga från Anton Sauer (C) till Andréas Schönström (S) om trafikbuller och

buskörning i Malmös centrum
• Fråga från Farishta Sulaiman (M) till Sedat Arif (S) om Ung i sommar praktik

(tillgänglighetsanpassad)
• Fråga från Jacqueline Maly (SD) till Sedat Arif (S) om korrekt information kring

vilka aktörer som anlitas av och debiterar arbetsmarknads- och socialnämnden
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§ 147 Fråga från Anders Skans (V) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om
privata HVB-hem 

STK-2024-1208 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade under § 146 medge Anders Skans (V) att till Sedat Arif (S) 
få framställa en fråga om privata HVB-hem. 

Sedat Arif (S) besvarar frågan. 

Anders Skans (V) yttrar sig. 

Frågan intas som bilaga 1. 

Beslutsunderlag 
• Fråga från Anders Skans (V) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om privata HVB-

hem
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§ 148 Fråga från Magnus Olsson (SD) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S)
om skattepengar till tygkassar och t-shirts 

STK-2024-1209 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade under § 146 medge Magnus Olsson (SD) att till 
kommunstyrelsens ordförande Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) få framställa en fråga om 
skattepengar till tygkassar och t-shirts. 

Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) besvarar frågan. 

Magnus Olsson (SD) yttrar sig. 

Frågan intas som bilaga 2. 

Beslutsunderlag 
• Fråga från Magnus Olsson (SD) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om skattepengar

till tygkassar och t-shirts
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§ 149 Fråga från John Roslund (M) till Juan-Tadeo Espitia (S) om rutiner
vid hot i yrkesutövningen 

STK-2024-1210 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade under § 146 medge John Roslund (M) att till ordföranden i 
gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden Juan Tadeo Espitia (S) få framställa en fråga om 
rutiner vid hot i yrkesutövningen. 

Juan Tadeo Espitia (S) besvarar frågan. 

John Roslund (M) yttrar sig. 

Frågan intas som bilaga 3. 

Beslutsunderlag 
• Fråga från John Roslund (M) till Juan-Tadeo Espitia (S) om rutiner vid hot i

yrkesutövningen (tillgänglighetsanpassad)
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§ 150 Fråga från Boel Pettersson (V) till Sara Wettergren (L) om
kommande skolbudget 

STK-2024-1211 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade under § 146 medge Boel Pettersson (V) att till 
kommunalrådet med beredningsansvar för skola och utbildning Sara Wettergren (L) få 
framställa en fråga om kommande skolbudget. 

Sara Wettergren (L) besvarar frågan. 

Boel Pettersson (V) yttrar sig. 

Frågan intas som bilaga 4. 

Beslutsunderlag 
• Fråga från Boel Pettersson (V) till Sara Wettergren (L) om kommande skolbudget
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§ 151 Fråga från Jacqueline Maly (SD) till Sedat Arif (S) om
familjerådgivningens bemötande och service 

STK-2024-1214 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade under § 146 medge Jacqueline Maly (SD) att till 
kommunalrådet med beredningsansvar för arbetsmarknad och socialtjänst Sedat Arif (S) få 
framställa en fråga om familjerådgivningens bemötande och service. 

Sedat Arif (S) besvarar frågan. 

Jacqueline Maly (SD) yttrar sig. 

Frågan intas som bilaga 5. 

Beslutsunderlag 
• Fråga från Jacqueline Maly (SD) till Sedat Arif (S) om familjerådgivningens

bemötande och service
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§ 152 Fråga från John Eklöf (M) till Sara Wettergren (L) om barn som inte
återvänder efter sommarlovet med anledning av hedersrelaterat 
våld och förtryck 

STK-2024-1215 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade under § 146 medge John Eklöf (M) att till kommunalrådet 
med beredningsansvar för skola och utbildning Sara Wettergren (L) få framställa en fråga 
om barn som inte återvänder efter sommarlovet med anledning av hedersrelaterat våld och 
förtryck. 

Sara Wettergren (L) besvarar frågan. 

John Eklöf (M) yttrar sig. 

Frågan intas som bilaga 6. 

Beslutsunderlag 
• Fråga från John Eklöf (M) till Sara Wettergren (L) om barn som inte återvänder

efter sommarlovet med anledning av hedersrelaterat våld och förtryck
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§ 153 Fråga från Anton Sauer (C) till Andréas Schönström (S) om
trafikoljud och buskörningar i Malmös centrala delar 

STK-2024-1217 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade under § 146 medge Anton Sauer (C) att till kommunalrådet 
med beredningsansvar för teknik Andréas Schönström (S) få framställa en fråga om 
trafikbuller och buskörningar i Malmös centrala delar. 

Andréas Schönström (S) besvarar frågan. 

Anton Sauer (C) yttrar sig. 

Frågan intas som bilaga 7. 

Beslutsunderlag 
• Fråga från Anton Sauer (C) till Andréas Schönström (S) om trafikbuller och

buskörning i Malmös centrum
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§ 154 Fråga från Farishta Sulaiman (M) till Sedat Arif (S)  om Ung i
sommar praktik 

STK-2024-1218 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade under § 146 medge Farishta Sulaiman (M) att till 
kommunalrådet med beredningsansvar för arbetsmarknad och socialtjänst Sedat Arif (S) få 
framställa en fråga om Ung i sommar praktik. 

Sedat Arif (S) besvarar frågan. 

Farishta Sulaiman (M) yttrar sig. 

Frågan intas som bilaga 8. 

Beslutsunderlag 
• Fråga från Farishta Sulaiman (M) till Sedat Arif (S) om Ung i sommar praktik

(tillgänglighetsanpassad)
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§ 155 Fråga från Jacqueline Maly (SD) till Sedat Arif (S) om korrekt
information kring vilka aktörer som anlitas och debiterar 
arbetsmarknads- och socialnämnden 

STK-2024-1221 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade under § 146 medge Jacqueline Maly (SD) att till 
kommunalrådet med beredningsansvar för arbetsmarknad och socialtjänst Sedat Arif (S) få 
framställa en fråga om korrekt information kring vilka aktörer som anlitas av och debiterar 
arbetsmarknads- och socialnämnden. 

Sedat Arif (S) besvarar frågan. 

Jacqueline Maly (SD) yttrar sig. 

Frågan intas som bilaga 9. 

Beslutsunderlag 
• Fråga från Jacqueline Maly (SD) till Sedat Arif (S) om korrekt information kring

vilka aktörer som anlitas av och debiterar arbetsmarknads- och socialnämnden
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§ 156 Revidering av policy för Malmö stads internationella arbete

STK-2024-820 

Sammanfattning 
Nu gällande policy för Malmö stads internationella arbete STK-2015-1008 är ett 
kommunövergripande styrdokument som antogs av kommunfullmäktige andra november 
2016. Styrdokumentet beskriver inriktning, prioriteringar och ansvarsfördelning för Malmö 
stads internationella arbete. Föreliggande dokument är en reviderad version av den tidigare 
policyn. I den reviderade versionen tydliggörs bland annat de rutiner som gäller för 
nämndernas information om EU-projekt till kommunstyrelsen.  

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

1. Kommunfullmäktige godkänner reviderad policy för Malmö stads internationella
arbete.

Beslutsgång 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S), Magnus Olsson (SD), Håkan Fäldt (M) och Anton Sauer S) 
yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Under överläggningen i ärendet yttrar sig även Gunilla Ryd (V) och Sedat Arif (S). 

Reservationer och särskilda yttranden 
Till kommunfullmäktiges beslut har (M) och (C) inkommit med ett gemensamt särskilt 
yttrande. Det särskilda yttrandet intas som bilaga 10 till fullmäktiges protokoll. 

Beslutet skickas till
Arbetsmarknads- och socialnämnden 
Fritidsnämnden 
Funktionsstödsnämnden 
Förskolenämnden 
Grundskolenämnden 
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 
Hälsa- vård och omsorgsnämnden 
Kommunstyrelsen 
Kulturnämnden 
Miljönämnden 
Revisorskollegiet 
Servicenämnden 
Stadsbyggnadsnämnden 
Tekniska nämnden 
Valnämnden 
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Överförmyndarnämnden 
Malmö Stadshus AB 
Parkeringsövervakning i Malmö AB 
MKB Fastighets AB 
MINC i Sverige AB 
Malmö Stadsteater AB 
Malmö Live Konserthus AB 
Malmö Leasing AB 
Malmö Kommuns Parkerings AB 
Boplats Syd AB 
Stadskontoret-, avdelningen för omvärld och näringsliv 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 240814 §195 med särskilt yttrande (M+C) och (SD)

Revidering av policy för Malmö stads internationella arbete
• Förslag till beslut KSAU 240805 §368 Revidering av policy för Malmö stads

internationella arbete
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240805 Revidering av policy för Malmö stads

internationella arbete
• Förslag till policy för Malmö stads internationella arbete
• Antagen policy för Malmö stads Internationella arbete 2016
• Policy för Malmö stads internationella arbete 2016, med spårade ändringar
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§ 157 Kommunfullmäktiges reglementen för nämnderna - en översyn

STK-2021-1338 

Sammanfattning 
I detta ärende presenteras ett förslag till ett nytt sammanhållet reglemente för styrelsen och 
övriga nämnder. Ärendet är uppdaterat efter återremittering till stadskontoret vid 
kommunstyrelsens sammanträde 7 maj 2024. Uppdateringen utgörs av vissa justeringar av 
arbetsformerna.  

Utgångspunkten för förslaget har varit nuvarande reglementen och bibehållen 
ansvarsfördelning utifrån dessa. Förslaget innehåller bestämmelser som är gemensamma 
för alla nämnder och också gemensamma arbetsformer. Samtliga nämnder har yttrat sig 
kring förslaget och nämndernas yttranden är en bärande del i beslutsunderlaget. 

Stadskontoret föreslår kommunstyrelsen föreslå kommun fullmäktige att anta förslaget till 
samlat reglemente att gälla från och med 1 oktober 2024 och att upphäva nuvarande 
reglementen från samma datum. Vidare föreslås att kommunfullmäktige ger 
kommunstyrelsen i uppdrag att i samverkan med berörda nämnder utreda 
ansvars fördelningen vad gäller strategisk energiplanering och andra uppgifter på 
energiområdet och återkomma till kommunfullmäktige med ett förslag till 
ansvarsfördelning i reglementet. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

1. Kommunfullmäktige antar reglemente för stadens nämnder enligt förslag att gälla
från 1 oktober 2024

2. Kommunfullmäktige upphäver nuvarande reglementen för samtliga nämnder från
1 oktober 2024

3. Kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppdrag att i samverkan med
berörda nämnder utreda ansvarsfördelningen vad gäller strategisk
energiplanering och andra uppgifter på energiområdet och återkomma till
kommunfullmäktige med ett förslag till ansvarsfördelning i reglementet.

Beslutsgång 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) och Roko Kursar (L) yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag. 

Magnus Olsson (SD) yrkar att lydelsen i 3 kap. 3 § första stycket ändras från ”Nämnden får 
inrätta ett eller flera utskott. Ett utskott ska bestå av tre ledamöter och tre ersättare.” till 
”Nämnden får inrätta ett eller flera utskott. Ett utskott ska bestå av minst tre ledamöter 
och minst tre ersättare.” 
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Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) yrkar avslag på Magnus Olssons (SD) ändringsyrkande. 

Ordföranden ställer först Magnus Olssons (SD) ändringsyrkande under proposition, bifall 
mot avslag, och finner att kommunfullmäktige beslutat att avslå ändringsyrkandet. 

Ordföranden finner sedan att kommunfullmäktige bifallit kommunstyrelsens förslag. 

Reservationer och särskilda yttranden 
Mot kommunfullmäktiges beslut i ärendet har (SD) inkommit med en reservation. 
Reservationen intas som bilaga 11 till fullmäktiges protokoll. 

Till kommunfullmäktiges beslut i ärendet har (M) och (C) inkommit med ett gemensamt 
särskilt yttrande. Det särskilda yttrandet intas som bilaga 12 till fullmäktiges protokoll. 

Beslutet skickas till
Arbetsmarknads- och socialnämnden 
Fritidsnämnden 
Funktionsstödsnämnden 
Förskolenämnden 
Grundskolenämnden 
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 
Hälsa- vård och omsorgsnämnden 
Kommunstyrelsen 
Kulturnämnden 
Miljönämnden 
Revisorskollegiet 
Servicenämnden 
Stadsbyggnadsnämnden 
Tekniska nämnden 
Valnämnden 
Överförmyndarnämnden 
Parkeringsövervakning i Malmö AB 
MKB Fastighets AB 
MINC i Sverige AB 
Malmö Stadsteater AB 
Malmö Live Konserthus AB 
Malmö Leasing AB 
Malmö Kommuns Parkerings AB 
Boplats Syd AB 
Stadskontoret, samtliga avdelningar 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 240814 §196 med särskilt yttrande ((M+C) och (SD)

Kommunfullmäktiges reglementen för nämnderna - en översyn
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• Förslag till beslut KSAU 240617 §341 Kommunfullmäktiges reglementen för
nämnderna - en översyn; förslag till nytt samlat reglemente

• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240617 - Kommunfullmäktiges reglementen för
nämnderna - en översyn; förslag till nytt samlat reglemente

• Bilaga 1 - Remissversion
• Bilaga 2 KSAU 240624 Antagandehandling
• Bilaga 3 KSAU 240624 Antagandehandling med ändringar markerade
• Bilaga 4 KSAU 240624 Nämndernas synpunkter och stadskontorets bedömning
• Beslut KS 240507 §143 Kommunfullmäktiges reglementen för nämnderna - en

översyn
• Stadsbyggnadsnämnden beslut 230824 § 199
• Remissvar från servicenämnden
• Servicenämnden beslut 230829 § 69
• Remissvar från tekniska nämnden
• Tekniska nämnden beslut 230829 § 159
• Arbetsmarknads- och socialnämnden beslut 230830 § 241 med Särskilt yttrande

(SD)
• Remissvar från arbetsmarknads- och socialnämnden
• Miljönämnden beslut 230829 § 136
• Förskolenämnden beslut 230830 § 105
• Överförmyndarnämnden beslut 230828 § 104
• Remissvar från överförmyndarnämnden
• Hälsa-, vård- och omsorgsnämnden beslut 230830 § 85
• Remissvar från hälsa-, vård- och omsorgsnämnden
• Funktionsstödsnämnden beslut 230828 § 84
• Remissvar från funktionsstödsnämnden
• Revisorskollegiet beslut 230830 § 92
• Remissvar från revisorskollegiet
• Fritidsnämnden beslut 230824 § 119
• Remissvar från fritidsnämnden
• Kulturnämnden beslut 230824 § 88
• Remissvar från kulturnämnden
• Grundskolenämnden beslut 230620 § 98 med Reservation (M), (V) och (SD)
• Kommunfullmaktiges reglemente for styrelsen och övriga nämnder - yttrande

slutversion
• Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden beslut 230616 § 106
• Beslut KS 220209 §47 Kommunfullmäktiges reglementen för nämnderna - en

översyn
• valnämndens remissyttrande
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§ 158 Lokalförsörjningsplan för Malmö stad 2025-2034

STK-2023-1703 

Sammanfattning 
I ärendet presenteras förslag till Lokalförsörjningsplan för Malmö stad 2025–2034. Den 
utgör stadens övergripande styrdokument för planeringen av verksamhetslokaler. I planen 
ges en övergripande bild av det befintliga beståndet av verksamhetslokaler, vad lokalerna 
kostar samt framtida behov av lokaler inom olika verksamhetsområden.  

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

1. Kommunfullmäktige godkänner förslag till Lokalförsörjningsplan för Malmö stad
2025–2034.

2. Kommunfullmäktige beslutar att grundskolenämnden från och med 2024 inte
behöver anta en separat lokalbehovsplan för anpassad grundskola.

Beslutsgång 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S), Magnus Olsson (SD) och Sara Wettergren (L) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag. 

John Eklöf (M) yrkar i första hand att ärendet återremitteras till kommunstyrelsen för att 
kompletteras med en plan för underhåll av befintliga lokaler och i andra hand avslag på 
förslaget. 

Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) och Sara Wettergren (L) yrkar avslag på återremissyrkandet. 

Anders Skans (V) yrkar på följande tillägg: 1. Välfärdslokalerna ska i huvudsak ägas av 
kommunen, 2. Vi ska bygga nya förskolor för att kunna minska antalet barn per barngrupp, 
3. LSS-bostäder ska planeras utifrån Socialstyrelsens riktlinjer där 3-5 platser per boende är
norm, 4. Biståndsbedömda trygghetsboenden ska ingå planen, 5. Lokalerna ska byggas så
föreningslivet kan utnyttja dessa när ordinarie verksamhet är stängd och 6. En långsiktig
plan för värmestugor för hemlösa ska finnas i planen.

Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) och Sara Wettergren (L) yrkar avslag på Anders Skans 
tilläggsyrkanden. 

Emelie Nyman (C) biträder John Eklöfs återremissyrkande. 

Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 

Ordföranden ställer först återremissyrkandet under proposition, bifall mot avslag, och 
finner att kommunfullmäktige beslutat att ärendet ska avgöras idag. 
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Ordföranden ställer sedan proposition på bifall till kommunstyrelsens förslag mot avslag 
och finner att kommunfullmäktige beslutat att bifalla kommunstyrelsens förslag. 

Ordföranden ställer slutligen tilläggsyrkandena under proposition, bifall mot avslag, och 
finner att kommunfullmäktige beslutat att avslå tilläggsyrkandena. 

Reservationer och särskilda yttranden 
Mot kommunfullmäktiges beslut i ärendet anmäler (M), (V) och (C) reservationer till 
förmån för egna förslag. 

Beslutet skickas till
Arbetsmarknads- och socialnämnden 
Fritidsnämnden 
Funktionsstödsnämnden 
Förskolenämnden 
Grundskolenämnden 
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 
Hälsa- vård och omsorgsnämnden 
Kommunstyrelsen 
Kulturnämnden 
Miljönämnden 
Revisorskollegiet 
Servicenämnden 
Stadsbyggnadsnämnden 
Tekniska nämnden 
Valnämnden 
Överförmyndarnämnden 
Stadskontoret, ekonomiavdelningen 
Statskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 240814 §197 med reservation (M+C) och (V) och särskilt

yttrande (SD) Lokalförsörjningsplan för Malmö stad 2025-2034
• Förslag till beslut KSAU 240805 §372 med reservation (M)  Lokalförsörjningsplan

för Malmö stad 2025-2034
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240805 Lokalförsörjningsplan för Malmö stad 2025-2034
• Beslut om återremiss KF 240425 § 72 med muntlig reservation (S), (L) och (MP)

Lokalförsörjningsplan för Malmö stad 2025-2034
• Förslag till beslut KS 240410 § 103 med reservation (M+C) och (V), muntlig

reservation (SD) samt särskilt yttrande (SD) Lokalförsörjningsplan för Malmö stad
2025-2034

• Förslag till beslut KSAU 240325 §124 Lokalförsörjningsplan för Malmö stad 2025-
2034

• Lokalförsörjningsplan för Malmö stad 2025-2034
• Beslut KS 231206 § 334 Lokalbehovsplan 2025-2034 kommunstyrelsen
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• Lokalbehovsplan 2025-2034 kommunstyrelsen
• Kulturnämnden beslut 231220 §130 med reservation (SD) Lokalbehovsplan 2025-

2034
• Lokalbehovsplan 2025-2034 kulturnämnden
• Tekniska nämnden beslut 230925 §195 med reservation (V) Lokalbehovsplan 2025-

2034
• Lokalbehovsplan 2025-2034 tekniska nämnden
• Valnämnden beslut 230922 §51 Lokalbehovsplan 2025-2034
• Lokalbehovsplan 2025-2034 valnämnden
• Hälsa-, vård- och omsorgsnämnden beslut 231220 § 140 med Särskilt yttrande

(M+C) och (SD)
• Lokalbehovsplan 2025–2034 hälsa-, vård- och omsorgsnämnden
• Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden beslut 231219 § 189
• Lokalbehovsplan 2025-2034 Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden
• Miljönämndens beslut 231214 § 207 - Lokalbehovsplan 2025-2034
• Lokalbehovsplan 2025-2034 - Miljönämnden
• Grundskolenämndens beslut 231220 § 195 med reservation (M), (SD) och (V)

Lokalbehovsplan 2025-2034
• Lokalbehovsplan grundskolenämnden 2025-2034
• Grundskolenämndens beslut 231220 §196 med reservation (M) Lokalbehovsplan

för anpassad grundskola 2025-2034
• Lokalbehovsplan anpassad grundskola 2025-2034
• Arbetsmarknads- och socialnämnden beslut 231220 § 367
• Kopia av Lokalbehovsplan 2025-2034 ASN
• Förskolenämnden beslut 231213 § 172 med Särskilt yttrande (M), (SD) och (V)
• Lokalbehovsplan 2025-2034 Förskolenämnden
• Fritidsnämnden beslut 231214 § 185 med Särskilt yttrande (SD)
• Lokalbehovsplan fritidsförvaltningen 2025-2034
• Funktionsstödsnämnden beslut 231218 § 140 med Reservation (M) och (V)
• Lokalbehovsplan 2025-2034 funktionsstödsnämnden
• Revisorskollegiet beslut 231219 § 145
• Lokalbehovsplan 2025-2034 Revisorskollegiet
• Stadsbyggnadsnämnden beslut 231214 § 318 med Särskilt yttrande (M+C)
• Rapport SBN 2023-12-14 Lokalbehovsplan 2025-2034
• Servicenämnden beslut 231219 § 105 med Särskilt yttrande (V)
• Lokalbehovsplan 2025-2034 servicenämnden
• Beslut från servicenämnden 231219 §104 med särskilt yttrande (M) och (V)

Lokalförsörjarplan 2025-2034
• Lokalförsörjarplan för 2025-2034
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§ 159 Sammanträdestider för kommunstyrelsen, kommunstyrelsens
beredning och kommunfullmäktige 2025 

STK-2024-565 

Sammanfattning 
Förslag till sammanträdestider för kommunstyrelsen, kommunstyrelsens beredning och 
kommunfullmäktige avseende 2025 har tagits fram med hänsyn tagen till 
sammanträdestider för Sveriges Kommuner och Regioner samt förslag till 
sammanträdestider för Regionfullmäktige 2025. Avstämning har även gjorts avseende 
tidplan för budget- och uppföljningsprocessen samt kommuncentral samverkan i Malmö 
stad 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

1. Kommunfullmäktige godkänner förslag till sammanträdestider för
kommunfullmäktige 2025.

Beslutsgång 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Beslutet skickas till
Arbetsmarknads- och socialnämnden 
Fritidsnämnden 
Funktionsstödsnämnden 
Förskolenämnden 
Grundskolenämnden 
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 
Hälsa- vård och omsorgsnämnden 
Kulturnämnden 
Miljönämnden 
Revisorskollegiet 
Servicenämnden 
Stadsbyggnadsnämnden 
Tekniska nämnden 
Valnämnden 
Överförmyndarnämnden 
Malmö Stadshus AB 
Parkeringsövervakning i Malmö AB 
MKB Fastighets AB 
MINC i Sverige AB 
Malmö Stadsteater AB 
Malmö Live Konserthus AB 
Malmö Leasing AB 
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Malmö Kommuns Parkerings AB 
Boplats Syd AB 
Stadskontoret, avdelningen för intern ledning och stöd 
Stadskontoret, avdelningen omvärld och näringsliv 
Stadskontoret, ekonomiavdelningen 
Stadskontoret, HR-avdelningen 
Stadskontoret, hållbarhetsavdelningen 
Stadskontoret, kommunikationsavdelningen 
Stadskontoret, avdelningen bolag och kommunalförbund 
Stadskontoret, samtliga avdelningen 
Stadskontoret, avdelningen för intern ledning och stöd, kansliet 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut och beslut KS 240814 §198 Sammanträdestider för

kommunstyrelsen, kommunstyrelsens beredning och kommunfullmäktige 2025
• Förslag till beslut KSAU 240805 §369 Sammanträdestider för kommunstyrelsen,

kommunstyrelsens beredning och kommunfullmäktige 2025
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240805 Sammanträdestider för kommunstyrelsen,

kommunstyrelsens beredning och kommunfullmäktige 2025
• Förslag på sammanträdestider för kommunstyrelsen och kommunfullmäktige 2025
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§ 160 Tidplan för budget och uppföljning 2025

STK-2024-898 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutar årligen om en tidplan för budget -och uppföljningsprocessen 
samt arbete med intern kontroll i Malmö stad. I detta ärende lämnas förslag på tidplan för 
kalenderåret 2025. Tidplanen har upprättats i enlighet med kommunstyrelsens och 
kommunfullmäktiges sammanträdestider för 2025 samt reglemente för intern kontroll. 
Tidplanen gäller huvudsakligen för Malmö stads nämnder och helägda bolag men styr 
också rapporteringen från kommunens delägda bolag och kommunalförbund i de fall de 
omfattas av aktuell process. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

1. Kommunfullmäktige godkänner tidplan för budget och uppföljning för 2025,
under förutsättning att kommunstyrelsen respektive kommunfullmäktige
godkänner förslaget till sammanträdestider för kommunstyrelsen och
kommunfullmäktige för 2025 (STK-2024-565).

2. Kommunfullmäktige godkänner att kommunstyrelsen vid behov får besluta om
mindre justeringar av tidplanen.

Beslutsgång 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Beslutet skickas till
Kommunstyrelsen 
Arbetsmarknads- och socialnämnden 
Fritidsnämnden 
Funktionsstödsnämnden 
Förskolenämnden 
Grundskolenämnden 
Gymnasie- och vuxenutbildningsnäm 
Hälsa- vård och omsorgsnämnden 
Kulturnämnden 
Miljönämnden 
Revisorskollegiet 
Servicenämnden 
Stadsbyggnadsnämnden 
Tekniska nämnden 
Valnämnden 
Överförmyndarnämnden 
Samtliga kommunalförbund 
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Malmö stadshus AB 
Parkeringsövervakning i Malmö AB 
MKB Fastighets AB 
MINC i Sverige AB 
Malmö Stadsteater AB 
Malmö Live Konserthus AB 
Malmö Leasing AB 
Malmö Kommuns Parkerings AB 
Boplats Syd AB 
Stadskontoret, avdelningen för intern ledning och stöd 
Stadskontoret, avdelningen omvärld och näringsliv 
Stadskontoret, ekonomiavdelningen 
Stadskontoret, HR-avdelningen 
Stadskontoret, hållbarhetsavdelningen 
Stadskontoret, kommunikationsavdelningen 
Stadskontoret, avdelningen bolag och kommunalförbund 
Stadskontoret, avdelningen för intern ledning och stöd, kansliet 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 240814 §199 Tidplan för budget och uppföljning 2025
• Förslag till beslut KSAU 240805 §370 Tidplan för budget och uppföljning 2025
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240805 Tidplan för budget och uppföljning 2025
• Tidplan budget och uppföljning 2025
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§ 161 Rapport om gynnande beslut enligt 4 kap 1§ SoL och 9§ LSS som
inte verkställts inom tre månader 2024; kvartal 1 

STK-2024-43 

Sammanfattning 
Samtliga socialnämnder ska en gång i kvartalet lämna statistikrapport till 
kommunfullmäktige. Rapporten ska redovisa hur många gynnande beslut, enligt 4 kap 1 § 
socialtjänstlag (2001:453) och enligt 9 § lag (1993:387) om stöd och service till vissa 
funktionshindrade, som inte har verkställts inom tre månader från dagen för beslutet. 
Rapporten ska också redovisa beslut som inte verkställts på nytt inom tre månader från den 
dag då verkställigheten har avbrutits. Rapporteringen i detta ärende avser kvartal 1, 1 
januari - 31 mars 2024. 

Jämfört med föregående kvartal har antalet rapporterade beslut enligt 4 kap 1 § SoL 
minskat från 100 till 99 beslut. Antalet rapporterade beslut enligt 9 § LSS har ökat från 79 
till 98 beslut. Samtliga tre socialnämnder rapporterar gynnande beslut som inte verkställts 
inom tre månader från dagen för beslut. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

1. Kommunfullmäktige lägger rapporten till handlingarna.

Beslutsgång 
Roko Kursar (L) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Beslutet skickas till
Arbetsmarknads- och socialnämnden 
Funktionsstödsnämnden 
Hälsa-, vård- och omsorgsnämnden 
Stadskontoret, ekonomiavdelningen 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 240814 §200 Rapport om gynnande beslut enligt 4 kap 1§ SoL

och 9§ LSS som inte verkställts inom tre månader 2024; kvartal 1
• Förslag till beslut KSAU 240624 §354 Rapport om gynnande beslut enligt 4 kap 1§

SoL och 9§ LSS som inte verkställts inom tre månader 2024; kvartal 1
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240624 Rapport om gynnande beslut enligt 4 kap 1 §

SoL och 9 § LSS som inte verkställts inom tre månader 2024; kvartal 1
• Funktionsstödsnämndens arbetsutskott beslut 240516 § 86 inklusive

Funktionsstödsnämndens redovisning av gynnande beslut enligt SoL som inte
verkställt inom tre månader, kvartal 1 2024
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• Funktionsstödsnämndens arbetsutskott beslut 240516 § 85 inklusive redovisning av
gynnande beslut enligt LSS som inte verkställt inom tre månader, kvartal 1 2024

• Hälsa-, vård- och omsorgsnämndens arbetsutskott 240514 § 62
• Rapportering enligt 16 kap 6 h § SoL - Hälsa-, vård och omsorgsnämnden
• Arbetsmarknads- och socialnämnden beslut 240530 § 181
• Rapport enligt 16 kap 6 h § SoL kvartal 1 2024 - Arbetsmarknads- och

socialnämnden
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§ 162 Utredningsuppdrag - bifallen motion av Anders Andersson (V) om
att starta trygghetsboende i det befintliga beståndet 

STK-2022-294 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige biföll den 3 februari 2022 en motion av Anders Andersson (V) om att 
ge kommunstyrelsen i uppdrag att utreda möjligheten att skapa förutsättningar för 
trygghetsboenden i det befintliga beståndet av boenden och hyreslägenheter i Malmö. 
Stadskontoret har utrett frågan och föreslår att återrapporteringen av utredningen ska 
godkännas. 

En extern konsult har bistått i att utreda möjligheten att skapa förutsättningar för 
trygghetsboenden i det befintliga beståndet av boenden och hyreslägenheter i Malmö. 
Syftet har varit att utforska situationen kring bostäder för äldre, med särskilt fokus på 
Malmö stads nuvarande utmaningar och möjligheter inom trygghetsboende som ett 
boendealternativ för den åldrande befolkningen. 

Stadskontorets bedömning är att det finns möjlighet att skapa trygghetsboende i befintligt 
bestånd. Det återstår dock avgörande frågeställningar på operativ nivå för staden att ta 
ställning till. Dessa är framför allt att definiera vilka krav och kriterier som 
trygghetsboenden i Malmö ska ha samt i förlängningen ta fram en hållbar 
finansieringsmodell. Stadskontoret föreslår att MKB fortsatt utreder de delar som kvarstår i 
ärendet. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

1. Kommunfullmäktige godkänner utredningen om möjligheten att skapa
förutsättningar för trygghetsboenden i det befintliga beståndet av boenden och
hyreslägenheter i Malmö.

2. Kommunfullmäktige ger MKB i uppdrag att utreda efterfrågan och finansiering
för trygghetsboenden i det befintliga bostadsbeståndet i enlighet med
ärendet, med återrapportering senast vid kommunstyrelsens sammanträde i mars
2025.

Beslutsgång 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S), Anders Andersson (V) och Malte Tängmark Roos (MP) 
yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Beslutet skickas till
Anders Andersson (V) 
Hälsa,- vård och omsorgsnämnden 
MKB 
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Boplats Syd 
Stadskontoret, hållbarhetsavdelningen 
Stadskontoret, avdelningen bolag och kommunalförbund 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 240814 §201 Utredningsuppdrag - bifallen motion av Anders

Andersson (V) om att starta trygghetsboende i det befintliga beståndet
• Förslag till beslut KSAU 240624 §356 Utredningsuppdrag - bifallen motion av

Anders Andersson (V) om att starta trygghetsboende i det befintliga beståndet
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240624 Utredningsuppdrag - bifallen motion av Anders

Andersson (V) om att starta trygghetsboende i det befintliga beståndet
• Beslut KF 220203 §21  Motion av Anders Andersson (V) om att starta

trygghetsboende i det befintliga beståndet(STK-2021-461-10) (0)
• Motion av Anders Andersson (V) om att starta trygghetsboende i det befintliga

beståndet (STK-2021-461-1) (0)
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§ 163 Ansökan om lokalanskaffning genom investering av nybyggnation
gällande Regndroppens förskola inom fastigheten Badankan 1 

STK-2024-844 

Sammanfattning 
Förskolenämnden har inkommit med ansökan om godkännande av lokalanskaffning 
avseende nybyggnation av förskolan Regndroppen på fastigheten Badankan 1 i Hyllievång. 
Förskolan är beräknad till en totalutgift om 86 mnkr. Förskolan med 120 platser kommer 
att placeras på de tre nedre våningsplanen med lägenheter ovanför som ska uppföras och 
ägas av MKB. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

1. Kommunfullmäktige godkänner lokalanskaffning avseende nybyggnation av
förskola inom fastigheten Badankan 1, till en beräknad totalutgift om 86 mnkr,
och ger servicenämnden i uppdrag att genomföra anskaffningen.

Beslutsgång 
Mohamed Yassin (MP) och Sofia Hedén (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Anders Olin (SD) yrkar avslag på kommunstyrelsens förslag. 

Anders Skans (V) yrkar att förskolan ska planeras för det antal barn som medger en friyta 
som Boverket rekommenderar, nämligen 30 kvm, eftersom barnens möjlighet till en bra 
utemiljö bör prioriteras. 

Mohamed Yassin (MP) yrkar avslag på Anders Skans yrkande. 

Under överläggningen i ärendet yttrar sig även John Eklöf (M). 

Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 

Ordföranden ställer först ändringsyrkandet under proposition, bifall mot avslag, och finner 
att kommunfullmäktige beslutat att avslå ändringsyrkandet. 

Ordföranden ställer sedan proposition på bifall till kommunstyrelsens förslag mot avslag 
och finner att kommunfullmäktige beslutat att bifalla kommunstyrelsens förslag. 

Reservationer och särskilda yttranden 
Mot kommunfullmäktiges beslut i ärendet har (SD) inkommit med en reservation. 
Reservationen intas som bilaga 14 till fullmäktiges protokoll. 
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Mot kommunfullmäktiges beslut i ärendet anmäler (V) gruppreservation till förmån för 
eget yrkande. 

Till kommunfullmäktiges beslut i ärendet har (M) inkommit med ett särskilt yttrande. Det 
särskilda yttrandet intas som bilaga 15 till fullmäktiges protokoll. 

Till kommunfullmäktiges beslut i ärendet har (C) inkommit med ett särskilt yttrande. Det 
särskilda yttrandet intas som bilaga 16 till fullmäktiges protokoll. 

Beslutet skickas till
Förskolenämnden 
Servicenämnden 
Stadskontoret, ekonomiavdelningen 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 240814 §202 med reservation (V) och särskilt yttrande (M),

(C) och (SD) Ans om lokalanskaffning genom investering nybyggnation gällande
Regndroppens fsk inom fastigh Badankan

• Förslag till beslut KSAU 240805 §371 med särskilt yttrande (M) Ansökan om
lokalanskaffning genom investering av nybyggnation gällande Regndroppens
förskola inom fastigheten Badankan 1

• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240624 Lokalanskaffning genom investering av
nybyggnation av förskolan Regndroppen i kvarteret Badankan

• Beslut om lokalanskaffnig genom ny investering gällande Regndroppens förskola
inom fastigheten Badankan 1

• Förskolenämnden beslut 240424 § 94 Reservation (V) och Särskilt yttrande (M)
• Karta DP5533
• Karta och lokalisering Regndroppens fsk BADANKAN 1
• Kopia av Hyreskalkyl och Livskostnadsanalys Regndroppens fsk BADANKAN 1
• Ritningar Regndroppens fsk BADANKAN 1
• Stadsbyggnadsnämndens Riktlinjer Friytor vid förskolor och skolor
• Tjänsteskrivelse förskoleförvaltningen
• Förskolenämndens Funktionsprogram för förskolor i Malmö
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§ 164 Begäran om överföring av kommunbidrag från ramen för
bostadsanpassningsbidraget till ramen för stadsbyggnadsnämnden 

STK-2024-817 

Sammanfattning 
Stadsbyggnadsnämnden ansvarar för två olika kommunbidragsramar; nämndens 
verksamhet och bostadsanpassningsbidrag. För helåret 2024 prognostiserade nämnden i 
Ekonomisk prognos 2024 ett underskott på 8 mnkr för nämndens verksamhet. 
Stadsbyggnadsnämnden har inkommit med ett ärende där de begär en omföring av 8 mnkr 
från ramen för bostadsanpassningsbidrag till ramen för stadsbyggnadsnämnden. Prognosen 
för ramen för bostadsanpassningsbidrag är ett överskott på 12 mnkr. 

Med tanke på det rådande ekonomiska läget bedömer stadskontoret att det är rimligt att 
medel förs över till ramen för stadsbyggnadsnämnden för året 2024. Nämnden uppmanas 
att följa utvecklingen nogsamt och fortsätta vidta åtgärder för att uppnå en ekonomi i 
balans. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

1. Kommunfullmäktige överför, tillfälligt för år 2024, 8 mnkr från
stadsbyggnadsnämndens ram för bostadsanpassningsbidrag till
stadsbyggnadsnämndens ram.

Beslutsgång 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) och Janne Grönholm (MP) yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag. 

Tony Rahm (M) och Anton Sauer (C) yrkar avslag på kommunstyrelsens förslag. 

Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 

Ordföranden ställer proposition på bifall till kommunstyrelsens förslag mot avslag och 
finner att kommunfullmäktige beslutat att bifalla kommunstyrelsens förslag. 

Reservationer och särskilda yttranden 
Mot kommunfullmäktiges beslut i ärendet anmäler (M) och (C) gruppreservationer till 
förmån för egna yrkanden. 
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Beslutet skickas till
Stadsbyggnadsnämnden 
Stadskontoret, ekonomiavdelningen 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 240814 §203 med reservation (M+C) Begäran om överföring

av kommunbidrag från ramen för bostadsanpassningsbidraget till ramen för
stadsbyggnadsnämnden

• Förslag till beslut KSAU 240624 §355 med reservation (M) Begäran om överföring
av kommunbidrag från ramen för bostadsanpassningsbidraget till ramen för
stadsbyggnadsnämnden

• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240624 Begäran om överföring av kommunbidrag från
ramen för bostadsanpassningsbidraget till ramen för stadsbyggnadsnämnden

• Stadsbyggnadsnämnden beslut 240423 § 94 Reservation (M+C) och Särskilt
yttrande (V)

• Tjänsteskrivelse stadsbyggnadskontoret
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§ 165 Motion av Emma-Lina Johansson (V) och Anders Skans (V) om att
hålla nere bostadskostnaderna 

STK-2023-1277 

Sammanfattning 
Emma-Lina Johansson (V) och Anders Skans (V) har inkommit med en motion till 
kommunfullmäktige. De föreslår att kommunfullmäktige ska ge MKB i uppdrag att vara 
aktiva för att köpa in äldre hyresfastigheter med syfte att få ett större utbud av 
hyreslägenheter med lägre hyror och att detta skrivs in i de särskilda ägardirektiven för 
MKB. 

Motionen har skickats på remiss till MKB, arbetsmarknads- och socialnämnden, 
stadsbyggnadsnämnden och tekniska nämnden, vilka har inkommit med yttrande. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

1. Kommunfullmäktige anser motion av Emma-Lina Johansson (V) och Anders
Skans (V) om att hålla nere bostadskostnaderna besvarad med hänvisning till vad
som redovisas i ärendet.

Beslutsgång 
Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Emma-Lina Johansson (V) yrkar bifall till motionen. 

Håkan Fäldt (M), Tony Rahm (M), Anders Olin (SD) och Anton Sauer (C) yrkar att 
motionen ska avslås. 

Under överläggningen i ärendet yttrar sig även Anders Skans (V). 

Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 

Ordföranden ställer de tre förslagen mot varandra, besvarande, bifall, avslag och finner att 
kommunfullmäktige beslutat i enlighet med kommunstyrelsens förslag om att motionen 
anses besvarad. 

Omröstning begärs. 

Ordföranden utser först kommunstyrelsens förslag till huvudförslag. 

Ordföranden finner sedan att kommunfullmäktige beslutat att yrkandet om avslag på 
motionen ska vara motförslag till huvudförslaget. 
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Omröstning begärs. 

Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 

De ledamöter som vill att yrkandet om att motionen ska bifallas ska vara motförslag till 
huvudförslaget röstar ja, de ledamöter som vill att yrkandet om avslag på motionen ska vara 
motförslag till huvudförslaget röstar nej. Vinner nej har kommunfullmäktige beslutat att 
yrkandet om avslag på motionen ska vara motförslag till huvudförslaget. 

Omröstning genomförs med omröstningsapparat och utfaller med röstsiffrorna 9 ja-röster 
mot 27 nej-röster och 25 nedlagda röster. Omröstningslista 1, bilaga 17. 
Kommunfullmäktige har således beslutat att utse yrkandet om avslag på motionen till 
motförslag. 

Ordföranden ställer sedan kommunstyrelsens förslag (att anse motionen 
besvarad) och yrkandet om avslag på motionen under proposition, besvarande mot avslag, 
och finner att kommunfullmäktige beslutat att bifalla kommunstyrelsens förslag om 
besvarande av motionen.. 

Omröstning begärs. 

Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. De ledamöter som vill 
bifalla kommunstyrelsens förlag röstar ja, de ledamöter som vill avslå motionen röstar nej. 
Vinner nej har kommunfullmäktige beslutat att avslå motionen. 

Omröstning genomförs med omröstningsapparat och utfaller med 28 ja-röster mot 25 nej-
röster och 8 nedlagda röster. Omröstningslista 2, bilaga 18. Kommunfullmäktige har 
således beslutat att bifalla kommunstyrelsens förslag. 

Reservationer och särskilda yttranden 
Mot kommunfullmäktiges beslut anmäler (M), (V), (C) och (SD) gruppreservationer till 
förmån för egna yrkanden. 

Beslutet skickas till
Emma-Lina Johansson (V) 
Anders Skans (V) 
MKB Fastighets AB 
Arbetsmarknads- och socialnämnden 
Stadsbyggnadsnämnden 
Tekniska nämnden 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 240605 §177 med muntlig reservation (V), (M+C) och (SD)

Motion av Emma-Lina Johansson (V) och Anders Skans (V) om att hålla nere
bostadskostnaderna
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• Förslag till beslut KSAU 240506 § 227 med muntlig reservation (M) Motion av
Emma-Lina Johansson (V) och Anders Skans (V) om att hålla nere
bostadskostnaderna

• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240506 Motion av Emma-Lina Johansson (V) och
Anders Skans (V) om att hålla nere bostadskostnaderna

• Ärendet utgår §136 Motion av Emma-Lina Johansson (V) och Anders Skans (V)
om att hålla nere bostadskostnaderna

• Motion av Emma-Lina Johansson (V) och Anders Skans (V) om att hålla nere
bostadskostnaderna (tillgänglighetsanpassad version)

• Tekniska nämnden beslut 240130 § 10 Reservation (M), (V) och (SD) och Särskilt
yttrande (C)

• Remissvar tekniska nämnden
• Stadsbyggnadsnämnden beslut 240130 § 7 muntlig Reservation (SD), (V) och

(M+C)
• Remissvar stadsbyggnadsnämnden
• Arbetsmarknads- och socialnämnden beslut 240125 § 20
• Remissvar arbetsmarknads- och socialnämnden
• Remissvar MKB Fastighets AB
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§ 166 Motion av Emma-Lina Johansson (V) om att utreda
avhopparverksamhet för våldsutsatta kvinnor och barn 

STK-2023-1603 

Sammanfattning 
Emma-Lina Johansson (V) föreslår i en motion att kommunfullmäktige ger 
kommunstyrelsen tillsammans med arbetsmarknads- och socialnämnden i uppdrag att 
utreda om det går att upp-rätta en liknande stödstruktur som avhopparverksamheten 
erbjuder sina klienter för våldsutsatta kvinnor och barn som lever med skyddade 
personuppgifter. 

Arbetsmarknads- och socialnämnden har yttrat sig i ärendet. Bedömningen är att den 
arbets-modell som arbetsmarknads- och socialnämnden utvecklar kommer att kunna ge ett 
långsiktigt och strukturerat stöd till våldsutsatta i linje med vad motionären efterfrågar. Ur 
ett mer allmänt perspektiv bedöms arbetsmarknads- och socialnämnden redan idag bedriva 
verksamhet och utvecklingsarbete på området på ett sätt som harmonierar med 
motionärens önskemål. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

1. Kommunfullmäktige anser motion från Emma-Lina Johansson (V) om att utreda
avhopparverksamhet för våldsutsatta kvinnor och barn vara besvarad utifrån vad
som anförs i ärendet.

Beslutsgång 
Sedat Arif (S) och Surra Al Sakban (MP) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Emma-Lina Johansson (V) yrkar bifall till motionen. 

Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra, bifall mot avslag, och finner att 
kommunfullmäktige beslutat att bifalla kommunstyrelsens förslag. 

Reservationer och särskilda yttranden 
Mot kommunfullmäktiges beslut i ärendet anmäler (V) gruppreservation till förmån för 
eget yrkande. 

Beslutet skickas till
Emma-Lina Johansson (V) 
Arbetsmarknads- och socialnämnden 
Stadskontorets handläggare 
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Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 240605 §180 med muntlig reservation (V) Motion av Emma-

Lina Johansson (V) om att utreda avhopparverksamhet för våldsutsatta kvinnor och
barn

• Förslag till beslut KSAU 240513 §238 Motion av Emma-Lina Johansson (V) om att
utreda avhopparverksamhet för våldsutsatta kvinnor och barn

• G-Tjänsteskrivelse 240513 Motion av Emma-Lina Johansson (V) om att utreda
avhopparverksamhet för våldsutsatta kvinnor och barn

• Ärendet utgår KF 240619 §138 Motion av Emma-Lina Johansson (V) om att utreda
avhopparverksamhet för våldsutsatta kvinnor och barn

• Motion av Emma-Lina Johansson (V) om att utreda avhopparverksamhet för
våldsutsatta kvinnor och barn (tillgänglighetsanpassad

• Arbetsmarknads- och socialnämnden beslut 240321 § 97 muntlig Reservation (V)
• Remissvar arbetsmarknads- och socialnämnden
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§ 167 Motion av John Eklöf (M) om ny modell för ökad närvaro och
likvärdighet i skolan 

STK-2023-1629 

Sammanfattning 
John Eklöf (M) föreslår i en motion att kommunfullmäktige ger grundskolenämnden i 
uppdrag att utforma ett system där skolpengen successivt trappas ner vid långvarig 
elevfrånvaro och omfördelas till insatser som syftar till att elevens studier ska återupptas. 
Motionären föreslår också att grundskolenämnden får i uppdrag att undersöka 
möjligheterna att centralisera elevhälsan och skolans kompletterande kompetenser. 

Grundskolenämnden har yttrat sig i ärendet. Bedömningen är att det redan pågår flera 
insatser för att möta behoven vad gäller god elevhälsa, ökad närvaro och ökad likvärdighet. 
Den föreslagna centraliseringen av elevhälsan bedöms inte stödja tvärprofessionella insatser 
i elevens närmiljö. En centralisering skulle inte heller vara gynnsam för rektors mandat att 
samordna sådana insatser. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

1. Kommunfullmäktige avslår motion av John Eklöf (M) om ny modell för ökad
närvaro och likvärdighet i skolan.

Beslutsgång 
Sara Wettergren (L), Malte Tängmark Roos (MP) och Juan-Tadeo Espitia (S) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag. 

John Eklöf (M) yrkar bifall till motionen. 

Jenny Bengtsson (SD) yrkar bifall till motionens andra att-sats. 

Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 

Ordföranden ställer först motionens första att-sats under proposition, bifall mot 
kommunstyrelsens förslag (att avslå att-satsen) och finner att kommunfullmäktige beslutat i 
enlighet med kommunstyrelsens förslag. 

Ordföranden ställer sedan motionens andra att-sats under proposition, bifall mot 
kommunstyrelsens förslag (att avslå att-satsen) och finner att kommunfullmäktige beslutat i 
enlighet med kommunstyrelsens förslag. 

Kommunfullmäktige har således beslutat att bifalla kommunstyrelsens förslag att avslå 
motionen i sin helhet. 
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Reservationer och särskilda yttranden 
Mot kommunfullmäktiges beslut i ärendet anmäler (M) och (SD) gruppreservationer till 
förmån för egna yrkanden. 

Beslutet skickas till
John Eklöf (M) 
Grundskolenämnden 
Stadskontoret, ekonomiavdelningen 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 240507 §147 Motion av John Eklöf (M) om ny modell för

ökad närvaro och likvärdighet i skolan
• Förslag till beslut KSAU 240429 §213 med reservation (M) Motion av John Eklöf

(M) om ny modell för ökad närvaro och likvärdighet i skolan
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240429 Motion av John Eklöf (M) om ny modell för

ökad närvaro och likvärdighet i skolan
• Ärendet utgår 240619 §139 Motion av John Eklöf (M) om ny modell för ökad

närvaro och likvärdighet i skolan
• Grundskolenämnden beslut 240321 § 46 muntlig Reservation (M) och (SD)
• Remissvar grundskolenämnden
• Motion av John Eklöf (M) om ny modell för ökad närvaro och likvärdighet i skolan
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§ 168 Motion Anton Sauer (C) och Emelie Nyman (C) om en bilfri innerstad

STK-2023-1765 

Sammanfattning 
Anton Sauer (C) och Emelie Nyman (C) har i en motion till kommunfullmäktige föreslagit 
att kommunfullmäktige ska anta ett inriktningsbeslut om att Malmö ska ha en bilfri 
innerstad, samt att uppdra åt tekniska nämnden att i nära dialog med invånare, näringsliv 
och andra berörda parter utarbeta en genomförandeplan för hur en bilfri innerstad ska 
förverkligas. Ärendet har remitterats till miljönämnden, tekniska nämnden och 
stadsbyggnadsnämnden.  

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

1. Kommunfullmäktige anser motion av Anton Sauer (C) och Emelie Nyman (C)
om en bilfri innerstad besvarad med hänvisning till vad som redovisas i ärendet.

Beslutsgång 
Andréas Schönström (S) och Isabel Enström (MP) yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag. 

Anton Sauer (C), Emelie Nyman (C) och Gunilla Ryd (V) yrkar bifall till motionen. 

Jörgen Grubb (SD) yrkar avslag på motionen. 

Under överläggningen i ärendet yttrar sig även Håkan Ask (SD). 

Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 

Ordföranden ställer de tre förslagen mot varandra, besvarande, bifall, avslag, och finner att 
kommunfullmäktige beslutat i enlighet med kommunstyrelsens förslag om att motionen 
anses besvarad. 

Reservationer och särskilda yttranden 
Mot kommunfullmäktiges beslut i ärendet anmäler (SD), (V) och (C) gruppreservationer till 
förmån för egna yrkanden. 

Beslutet skickas till
Anton Sauer (C) 
Emelie Nyman (C) 
Miljönämnden 
Stadsbyggnadsnämnden 
Tekniska nämnden 
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Stadskontoret, omvärld- och näringslivsavdelningen 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 240605 §179 med muntlig reservation (C) och (V) Motion

Anton Sauer (C) och Emelie Nyman (C) om en bilfri innerstad
• Förslag till beslut KSAU 240506 § 225 Motion Anton Sauer (C) och Emelie Nyman

(C) om en bilfri innerstad
• G-Tjänsteskrivelse 240506 Motion Anton Sauer (C) och Emelie Nyman (C) om en

bilfri innerstad
• Ärendet utgår KF 240619 §140 Motion Anton Sauer (C) och Emelie Nyman (C)

om en bilfri innerstad
• Motion Anton Sauer (C) och Emelie Nyman (C) om en bilfri innerstad

(tillgänglighetsanpassad version)
• Miljönämnden beslut 240321 § 54 muntlig Reservation (SD) och (V)
• Remissvar miljönämnden
• Tekniska nämnden beslut 240321 § 73 muntlig Reservation (V) och Särskilt

yttrande (C)
• Remissvar tekniska nämnden
• Stadsbyggnadsnämnden beslut 240321 § 71 med Reservation (SD), (V) och (C)
• Remissvar stadsbyggnadsnämnden
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§ 169 Motion av John Roslund (M) om att införa en repetitionsvecka
precis innan höstterminstart för de som klarat sommarskolan 

STK-2023-712 

Sammanfattning 
Motionären John Roslund (M) har inkommit med en motion om att införa en 
repetitionsvecka precis innan höstterminstart för de som klarat sommarskolan. 

Motionären föreslår kommunfullmäktige besluta att grundskolenämnden i samarbete med 
gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden erbjuder en repetitionsvecka inför 
höstterminsstarten till de som klarat sommarskolan.  

Grundskolenämnden och gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden har yttrat sig. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

1. Kommunfullmäktige avslår motion av John Roslund (M) om att införa en
repetitionsvecka precis innan höstterminstart för de som klarat sommarskolan.

Beslutsgång 
Sara Wettergren (L), Juan-Tadeo Espitia (S) och Malte Tängmark Roos (MP) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag. 

John Roslund (M) och Anton Sauer (C) yrkar bifall till motionen. 

Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 

Ordföranden ställer proposition på bifall till kommunstyrelsens förslag (avslag på 
motionen) mot bifall till motionen och finner att kommunfullmäktige beslutat att bifalla 
kommunstyrelsens förslag. 

Reservationer och särskilda yttranden 
Mot kommunfullmäktiges beslut i ärendet anmäler (M) och (C) gruppreservationer till 
förmån för egna yrkanden. 

Beslutet skickas till
John Roslund (M) 
Grundskolenämnden 
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 
Stadskontoret, ekonomiavdelningen 
Stadskontorets handläggare 
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Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 240814 §204 med muntlig reservation (M+C) Motion av John

Roslund (M) om att införa en repetitionsvecka precis innan höstterminstart för de
som klarat sommarskolan

• Förslag till beslut KSAU 240610 §320 med muntlig reservation (M) Motion av John
Roslund (M) om att införa en repetitionsvecka precis innan höstterminstart för de
som klarat sommarskolan

• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240603 Motion av John Roslund (M) om att införa en
repetitionsvecka precis innan höstterminstart för de som klarat sommarskolan

• Motion av John Roslund (M) om att införa en repetitionsvecka precis innan
höstterminstart för de som klarat sommarskolan

• Grundskolenämnden beslut 240424 § 63
• Remissvar grundskolenämnden
• Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden beslut 240426 § 74 muntlig Reservation

(SD) och Reservation (M)
• Remissvar gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden
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§ 170 Motion av Anfal Mahdi (V) om att införa
arbetstidsförkortningsmodellen 80-90-100 

STK-2023-1528 

Sammanfattning 
Anfal Mahdi (V) har inkommit med en motion till kommunfullmäktige där motionären 
yrkar att kommunfullmäktige ska besluta att utreda införandet av 
arbetstidsförkortningsmodellen 80-90-100 i samverkan med fackförbunden. 

En pensionsförmån vid flexibel avgång finns sedan tidigare i Malmö stads 
pensionsriktlinjer. Förmånen beskrivs i ärendet. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

1. Kommunfullmäktige anser motion av Anfal Mahdi (V) om att införa
arbetstidsförkortningsmodellen 80-90-100 för besvarad med vad som redovisas i
ärendet.

Beslutsgång 
Anders Rubin (S) och Janne Grönholm (MP) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Anfal Mahdi (V) yrkar bifall till motionen. 

Under överläggningen i ärendet yttrar sig även Håkan Ask (SD). 

Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 

Ordföranden ställer proposition på bifall till kommunstyrelsens förslag (att anse motionen 
besvarad) mot bifall till motionen och finner att kommunfullmäktige beslutat att bifalla 
kommunstyrelsens förslag. 

Reservationer och särskilda yttranden 
Mot kommunfullmäktiges beslut i ärendet anmäler (V) gruppreservation till förmån för 
eget yrkande. 

Beslutet skickas till
Anfal Mahdi (V) 
Stadskontoret, HR-avdelningen 
Stadskontorets handläggare 
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Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 240814 §205 med muntlig reservation (V) Motion av Anfal

Mahdi (V) om att införa arbetstidsförkortningsmodellen 80-90-100
• Förslag till beslut KSAU 240610 §321 Motion av Anfal Mahdi (V) om att införa

arbetstidsförkortningsmodellen 80-90-100
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240610 Motion av Anfal Mahdi (V) om att införa

arbetstidsförkortningsmodellen 80-90-100
• Motion av Anfal Mahdi (V) om att införa arbetstidsförkortningsmodellen 80-90-

100 (tillgänglighetsanpassad)
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§ 171 Motion Anfal Mahdi (V) och Carin Gustafsson (V) om att låta alla
elever få rätt till förskoleklass 

STK-2023-1673 

Sammanfattning 
Anfal Mahdi (V) och Carin Gustafsson (V) har inkommit med en motion om att låta alla 
elever få rätt till förskoleklass. Motionärerna föreslår att kommunfullmäktige ger 
grundskolenämnden i uppdrag att: 

• skapa förskoleklasser inom den anpassade grundskolan,
• skapa möjlighet för mottagande i särskilda undervisningsgrupper för elever i

förskoleklass, samt
• skapa förskoleklasser inom skolor med specifik kompetens för elever med

särskilda behov i de fall som förskoleklass inte redan finns i verksamheten.

Grundskolenämnden och funktionsstödsnämnden har yttrat sig i ärendet. I merparten av 
grundskolenämndens specialiserade lärmiljöer finns redan förskoleklass. I anpassade 
grundskolan eller i särskilda undervisningsgrupper finns inget stöd i skollagen för att inrätta 
förskoleklasser. Funktionsstödsnämnden ställer sig bakom grundskolenämndens förslag. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

1. Kommunfullmäktige avslår motion av Anfal Mahdi (V) och Carin Gustafsson (V)
om att låta alla elever få rätt till förskoleklass.

Beslutsgång 
Sara Wettergren (L), Malte Tängmark Roos (MP) och Juan-Tadeo Espitia (S) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag. 

Carin Gustafsson (V) yrkar bifall till motionen. 

Under överläggningen i ärendet yttrar sig även Anfal Mahdi (V). 

Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 

Ordföranden ställer proposition på bifall till kommunstyrelsens förslag (att avslå motionen) 
mot bifall till motionen och finner att kommunfullmäktige beslutat att bifalla 
kommunstyrelsens förslag. 

Reservationer och särskilda yttranden 
Mot kommunfullmäktiges beslut i ärendet anmäler (V) gruppreservation till förmån för 
eget yrkande. 
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Beslutet skickas till
Anfal Mahdi (V) 
Carin Gustafsson (V) 
Grundskolnämnden 
Funktionsstödsnämnden 
Stadskontoret, ekonomiavdelningen 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 240814 §206 med muntlig reservation (V) Motion Anfal

Mahdi (V) och Carin Gustafsson (V) om att låta alla elever få rätt till förskoleklass
• Förslag till beslut KSAU 240617 §342  Motion Anfal Mahdi (V) och Carin

Gustafsson (V) om att låta alla elever få rätt till förskoleklass
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240617 Motion Anfal Mahdi (V) och Carin Gustavsson

(V) om att låt alla elever på rätt till förskoleklass
• Motion Anfal Mahdi (V) och Carin Gustafsson (V) om att låta alla elever få rätt till

förskoleklass
• Funktionsstödsnämnden beslut 240325 § 35 Särskilt yttrande (M) och muntlig

Reservation (V)
• Remissvar funktionsstödsnämnden
• Grundskolenämnden beslut 240321 § 47 muntlig Reservation (V)
• Remissvar grundskolenämnden
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§ 172 Motion Magnus Olsson (SD) och Anders Olin (SD) om att hedra
Bosse Larsson 

STK-2023-1755 

Sammanfattning 
I december 2023 gick fotbollsspelaren Bosse Larsson bort. Bosse Larsson spelade under 
många år i Malmö FF. Magnus Olsson (SD) och Anders Olin (SD) har lämnat in en motion 
med förslag på att hedra den meritfulle fotbollsspelaren. Motionärerna föreslår att 
kommunfullmäktige ska besluta att uppdra åt berörda nämnder att utreda möjligheten att 
låta uppföra antingen ett par avgjutna skor eller en staty av Bosse Larsson. Motionen har 
skickats på remiss till fritidsnämnden, kulturnämnden, tekniska nämnden och 
servicenämnden. Ingen av nämnderna vill bifalla motionen.  

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

1. Kommunfullmäktige avslår motion av Magnus Olsson (SD) och Anders Olin
(SD) om att hedra Bosse Larsson om att hedra Bosse Larsson.

Beslutsgång 
Janne Grönholm (MP), Sanna Axelsson (S) och Showan Shattak (V) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag. 

Anders Olin (SD) yrkar bifall till motionen. 

Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 

Ordföranden ställer proposition på bifall till kommunstyrelsens förslag (att avslå motionen) 
mot bifall till motionen och finner att kommunfullmäktige beslutat att bifalla 
kommunstyrelsens förslag. 

Reservationer och särskilda yttranden 
Mot kommunfullmäktiges beslut i ärendet anmäler (SD) gruppreservation till förmån för 
eget yrkande. 

Beslutet skickas till
Magnus Olsson (SD) 
Anders Olin (SD) 
Fritidsnämnden 
Kulturnämnden 
Tekniska nämnden 
Serviceförvaltningen 
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Stadskontoret, avdelningen för omvärld och näringsliv 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 240814 §207 med muntlig reservation (SD) Motion Magnus

Olsson (SD) och Anders Olin (SD) om att hedra Bosse Larsson
• Förslag till beslut KSAU 240603 §296 Motion Magnus Olsson (SD) och Anders

Olin (SD) om att hedra Bosse Larsson
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240603 Motion Magnus Olsson (SD) och Anders Olin

(SD) om att hedra Bosse Larsson
• Remissvar fritidsnämnden
• Fritidsnämnden beslut 240424 § 51 muntlig Reservation (M) och Reservation (SD)
• Remissvar kulturnämnden
• Kulturnämnden beslut 240424 § 52 muntlig Reservation (SD)
• Remissvar servicenämnden
• Servicenämnden beslut 240215 § 17 Reservation (SD)
• Remissvar tekniska nämnden
• Tekniska nämnden beslut 240423 § 105 muntlig Reservation (SD)
• Motion av Magnus Olsson (SD) och Anders Olin (SD) om att hedra Bosse Larsson
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§ 173 Motion Magnus Olsson (SD) om en minnesmärkning till minne av
Ricky Bruch 

STK-2024-191 

Sammanfattning 
Rickhard ”Ricky” Bruch var en svensk friidrottsman verksam i diskus och kulstötning. 
Ricky flyttade till Malmö i tidig ålder och slog under sin idrottskarriär en rad stora 
internationella och nationella rekord. Ricky Bruch avled 2011. Magnus Olsson (SD) har 
lämnat in en motion med förslag på att ta fram en minnesmärkning till minne av Ricky 
Bruch. Motionären föreslår därför att kommunfullmäktige ska besluta att uppdra åt berörda 
nämnder att utreda och ta fram ett förslag på minnesmärkning i Klagshamn till minne av 
Ricky Bruch. Motionen har remitterats till fritidsnämnden, kulturnämnden och tekniska 
nämnden som samtliga föreslår att motionen avslås.  

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

1. Kommunfullmäktige avslår motion av Magnus Olsson (SD) om en
minnesmärkning till minne av Ricky Bruch.

Beslutsgång 
Janne Grönholm (MP) och Sanna Axelsson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Magnus Olsson (SD) och Martin Molin (C) yrkar bifall till motionen. 

Under överläggningen i ärendet yttrar sig även Anders Olin (SD). 

Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 

Ordföranden ställer proposition på bifall till kommunstyrelsens förslag (att avslå motionen) 
mot bifall till motionen och finner att kommunfullmäktige beslutat att bifalla 
kommunstyrelsens förslag. 

Reservationer och särskilda yttranden 
Mot kommunfullmäktiges beslut i ärendet anmäler (SD) och (C) gruppreservationer till 
förmån för egna yrkanden. 

Beslutet skickas till
Magnus Olsson (SD) 
Fritidsnämnden 
Kulturnämnden 
Tekniska nämnden 
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Stadskontoret, avdelningen för omvärld och näringsliv 
Stadskontorets handläggare 

Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 240814 §208 med muntlig reservation (SD) Motion Magnus

Olsson (SD) om en minnesmärkning till minne av Ricky Bruch
• Förslag till beslut KSAU 240603 §297 Motion Magnus Olsson (SD) om en

minnesmärkning till minne av Ricky Bruch
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240603 Motion Magnus Olsson (SD) om en

minnesmärkning till minne av Ricky Bruch
• Remissvar fritidsnämnden
• Fritidsnämnden beslut 240424 § 52 muntlig Reservation (SD)
• Remissvar kulturnämnden
• Kulturnämnden beslut 240424 § 53 muntlig Reservation (SD) och (C)
• Remissvar tekniska nämnden
• Tekniska nämnden beslut 240423 § 106 muntlig Reservation (SD)
• Motion av Magnus Olsson (SD) om en minnesmärkning till minne av Ricky Bruch
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§ 174 Motion Lisbeth Persson-Ekström (SD) om att mäta CRP - stöd våra
äldre 

STK-2024-192 

Sammanfattning 
Lisbeth Persson-Ekström (SD) föreslår i en motion att berörda instanser och nämnder får i 
uppdrag att utreda möjligheterna att köpa in ett antal CRP-instrument. Halten av CRP i 
blodet ökar om det finns en infektion eller inflammation i kroppen. Provet kan tas som ett 
stick i fingret eller med en tunn nål i armen. Ibland kallas provet för snabbsänka. 

Hälsa-, vård- och omsorgsnämnden har yttrat sig i ärendet. Bedömningen är att förslaget 
innebär att ta över ansvaret för en medicinteknisk produkt. Utrustningen kräver att den 
regelbundet kalibreras för att ge korrekta resultat och att den personal som använder 
utrustningen får rätt kompetens för att utföra uppgiften. Det skulle också innebära en 
kostnad för inköp av utrustningen. Dessutom är det Region Skåne som är ansvarig för att 
diagnostisera utifrån de testresultat som mätningen av CRP ger. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

1. Kommunfullmäktige avslår motion av Lisbeth Ekström (SD) om att mäta CRP –
stöd våra äldre.

Beslutsgång 
Anders Rubin (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Lisbeth Persson Ekström (SD) och Jacqueline Maly (SD) yrkar bifall till motionen. 

Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning. 

Ordföranden ställer proposition på bifall till kommunstyrelsens förslag (att avslå motionen) 
mot bifall till motionen och finner att kommunfullmäktige beslutat att bifalla 
kommunstyrelsens förslag. 

Reservationer och särskilda yttranden 
Mot kommunfullmäktiges beslut i ärendet anmäler (SD) gruppreservation till förmån för 
eget yrkande. 

Beslutet skickas till
Lisbeth Persson-Ekström (SD) 
Hälsa-, vård- och omsorgsnämnden 
Stadskontoret, ekonomiavdelningen 
Stadskontorets handläggare 
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Beslutsunderlag 
• Förslag till beslut KS 240814 §209 med muntlig reservation (SD) Motion Lisbeth

Persson-Ekström (SD) om att mäta CRP - stöd våra äldre
• Förslag till beslut KSAU 240610 §322 Motion Lisbeth Persson-Ekström (SD) om

att mäta CRP - stöd våra äldre
• G-Tjänsteskrivelse KSAU 240610 Motion Lisbeth Persson-Ekström (SD) om att

mäta CRP - stöd våra äldre
• Motion Lisbeth Persson-Ekström (SD) om att mäta CRP - stöd våra äldre

(tillgänglighetsanpassad)
• Hälsa-, vård- och omsorgsnämnden beslut 240424 § 45 Reservation (SD)
• Remissvar hälsa-, vård- och omsorgsnämnden
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§ 175 Valförslag och avsägelser - Kommunfullmäktige 2024-08-29

STK-2024-1031 

Sammanfattning 
Efter kommunfullmäktiges sammanträde den 19 juni 2024 har följande avsägelser kommit 
in: 

För politiska uppdrag 

• Angela Kingberg (SD), ersättare i grundskolenämnden.
• Patricia Olsson Escalante (V), ledamot i funktionsstödsnämnden.
• Hodan Omar (V), ersättare i funktionsstödsnämnden.
• Harun Resulovic (M), ersättare i kulturnämnden.
• Natasa Radojkovic (L), ledamot i servicenämnden.

För nämndemannauppdrag 

• Sergio Scro (nominerad av (V)), nämndeman i Malmö tingsrätt.
• Helen Hassan (nominerad av (SD)), nämndeman i Malmö tingsrätt.
• Kjell Lars Krister Wahlström (nominerad av (M)), nämndeman i Malmö tingsrätt.
• Börje Douhane (nominerad av (M)), nämndeman i Malmö tingsrätt.

Valberedningen föreslår vid sitt sammanträde den 27 augusti 2024 att kommunfullmäktige 
väljer respektive nominerar: 

• Agneta Thor Leander (nominerad av (M)) till nämndeman i Malmö tingsrätt till
och med den 31 december 2027, efter Kjell Lars Krister Wahlström (nominerad
av (M)) som entledigades från uppdraget av Malmö tingsrätt den 29 juli 2024.

• Petra Lundgren (nominerad av (M)) till nämndeman i Malmö tingsrätt till och
med den 31 december 2027, efter Börje Douhane (nominerad av (M)) som
entledigades från uppdraget av Malmö tingsrätt den 29 juli 2024.

• August Johan Emil Lindmark (V) till ersättare i kulturnämnden till och med den
31 december 2026, efter Maria Dexborg (V) som avsagt sig uppdraget.

• Carin Gustafsson (V), nuvarande ersättare, till ledamot i funktionsstödsnämnden
till och med den 31 december 2026, efter Patricia Olsson Escalante (V) som
avsagt sig uppdraget.

• Sami El Habti Westerlind (V) till ersättare i funktionsstödsnämnden till och med
den 31 december 2026, efter Hodan Omar (V) som avsagt sig uppdraget.

• Marcus Falk (V) till ersättare i funktionsstödsnämnden till och med den 31
december 2026, efter Carin Gustafsson (V) som nu väljs till ledamot.

• Kristina Jauhiainen Larsson (S), nuvarande ersättare, till ledamot i miljönämnden
till och med den 31 december 2026, efter Hanna Henningsworth (S) som avsagt
sig uppdraget.

• Lisa Tover (S) till sista ersättare i miljönämnden till och med den 31 december
2026, efter Kristina Jauhiainen Larsson (S) som nu väljs till ledamot.

• Chris Schenler (MP) till ersättare i arbetsmarknads- och socialnämnden till och
med den 31 december 2026, efter Sven Tengstam (MP) som avsagt sig
uppdraget.
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• Evert Per Rydell (nominerad av (SD)) till nämndeman i Malmö tingsrätt till och
med den 31 december 2027, efter Helen Hassan (nominerad av (SD)) som
entledigades från uppdraget av Malmö tingsrätt den 20 augusti 2024.

• Azad Amin (nominerad av (L)) till nämndeman i Malmö tingsrätt till och med
den 31 december 2027, efter Barbro Posner (nominerad av (L)) som entledigades
från uppdraget av Malmö tingsrätt den 13 juni 2024.

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

1. Kommunfullmäktige godkänner avsägelserna för politiska uppdrag i enlighet med
vad som redovisats i ärendet.

2. Kommunfullmäktige godkänner val samt nomineringar till politiska uppdrag i
enlighet med vad som redovisats i ärendet.

3. Kommunfullmäktige upphäver den del av sitt beslut den 1 februari 2024 § 14
som gäller nominering av Azad Amin (nominerad av (L)) till uppdrag som
nämndeman i Malmö Tingsrätt, efter Lars Kristiansen (nominerad av (L)) som
avsade sig uppdraget.

4. Kommunfullmäktige godkänner nomineringar till nämndemannauppdrag i
enlighet med vad som redovisats i ärendet.

5. Kommunfullmäktige justerar paragrafen omedelbart.

Beslutsgång 
Björn Gudmundsson (S) yrkar bifall till valberedningens förslag. 

Protokollet för detta ärende läses upp och förklaras omedelbart justerat. 

Beslutet skickas till
Arbetsmarknads- och socialnämnden 
Funktionsstödsnämnden 
Grundskolenämnden 
Kulturnämnden 
Miljönämnden 
Servicenämnden 
Malmö tingsrätt 
Serviceförvaltningen, HR-service 
Förtroendemannaregistret 

Beslutsunderlag 
• Valberedningens förslag till beslut 240827 Valförslag och avsägelser
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§ 176 Anmälan av inkomna skrivelser 

Sammanfattning 
Anmälan av inkomna skrivelser till kommunfullmäktiges sammanträde den 29 augusti 
2024. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

1. Kommunfullmäktige lägger informationen till handlingarna.

Anmälningar 
• STK-2024-1030-1  Granskning av färdtjänsten
• STK-2024-1030-2  Rapport - Granskning av färdtjänsten
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§ 177 Anmälan av inkomna ärenden som ännu inte underställts
kommunfullmäktiges prövning 

STK-2024-21 

Sammanfattning 
Efter kommunfullmäktiges sammanträde den 19 juni 2024 har det till kommunfullmäktige 
inkommit ärenden som ännu inte underställts kommunfullmäktiges prövning. 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

1. Kommunfullmäktige lägger anmälan av inkomna ärenden som ännu inte
underställts kommunfullmäktiges prövning.

Beslutsunderlag 
• Tjänsteskrivelse KF 240829 Anmälan av inkomna ärenden som ännu inte

underställts kommunfullmäktiges prövning
• Rapport över inkomna ärenden KF 2024-08-29
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§ 178 Inkomna interpellationer

Sammanfattning 
Inga interpellationer har inkommit. 
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Bilaga 1 

 

Fråga till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om privata HVB-hem 
 

I ett utspel vill Socialdemokraterna nationellt att kommunerna tar över alla privata HVB-hem 

som tar emot unga kriminella. – Syftet är att få bort oseriösa aktörer, höja kvalitén och att få mer kontroll, 

säger partiledaren Magdalena Andersson i sitt sommartal den 25 augusti. 

Ett mycket bra förslag som vi i Vänsterpartiet länge drivit. Frågan är nu om Socialdemokraterna i 

Malmö kommer att göra detta? 

 

Jag ställer därför följande fråga: 
 

Kommer det nu tas initiativ att genomföra detta förslag i Malmö? 

 

 

Malmö 2024-08-26 

Anders Skans (V) 

 



Bilaga 2 

 

Fråga 
Kommunfullmäktige 

Skattepengar till tygkassar och t-shirts 
 

Tidningen näringslivet har den 19 augusti skrivit en artikel med rubriken ”Landets största 

kommuner lägger miljontals kronor på profilprodukter som tygkassar, vattenflaskor, paraplyer 

och mössor i reklam- och marknadsföringssyfte, visar TN:s kartläggning.” 

När TN-redaktionen kontaktar landets tio största kommuner för att ta reda på hur mycket de 

shoppar profilprodukter för står det snabbt klart att det rör sig om miljonbelopp. Och då handlar 

det ändå endast om kommunernas egna inköp, de kommunala bolagen har inte räknats med. 

I TN-redaktionens förfrågan till kommunerna har de förtydligat att de med ”profilprodukter” 

avser ”produkter som exempelvis pennor, tröjor, vattenflaskor, kaffekoppar, ballonger osv med 

kommunens namn eller logga på” – det vill säga produkter som är avsedda att på olika sätt 

marknadsföra kommunen och dess verksamheter. Men trots att de har gett kommunerna flera 

månader på sig att svara på våra frågor har det visat sig vara svårt att få en fullständig bild. 

Malmö skriver till TN-redaktionen att de saknade ett kommunövergripande avtal under större 

delen av 2023, och under den tiden fick varje förvaltning göra egna upphandlingar. Staden har 

därför inte kunnat inkomma med en komplett siffra. Men när vi frågar om köpen hos det bolag 

som ändå var upphandlat för hela staden under en del av året, visar det sig att det totalt sett har 

fakturerat Malmö över 4 miljoner kronor under 2023. Och då kan alltså Malmös förvaltningar ha 

gjort ytterligare inköp från andra bolag som de upphandlat för egen räkning. 

Så vad är det då Malmö har handlat? 

I Malmö uppgår endast Fritidsförvaltningens fakturor från endast det företag som kommunen 

under en del av året hade ett övergripande avtal med, till ett samlat belopp på över 600 000 

kronor. Bland det 40-tal inköp som förvaltningen gjorde under året syns en hel del klädesinköp. 

Bland annat har 128 000 kronor gått till 1 600 t-shirts med trycket ”Kul i Malmö” och Malmö 

stads logga på. Som andra exempel kan man nämna att drygt 56 000 kronor har lagts på 

vattenflaskor och ungefär lika mycket har gått till att köpa in tygkassar. Förvaltningen har också 

kostat på sig 3 000 frisbees för totalt 12 000 kronor. 

Enligt artikeln finns det i nuläget inga formulerade riktlinjer kopplat till inköp av profilprodukter. 

Det verkar också vara svårt att få fram såväl omfattning som totala kostnader vad gäller inköp av 

profilprodukter inom Malmö stads organisation. Det vore klädsamt med en redogörelse kring 

detta.  

Jag vill med anledning av ovanstående fråga kommunstyrelsens ordförande Katrin 

Stjernfeldt Jammeh (S) följande: 



Kommer kommunstyrelsen ordförande verka för att Malmö stad inför formulerade och 

restriktiva riktlinjer kopplat till inköp av profilprodukter? 

Malmö 2024-08-26 

Magnus Olsson (SD) 

 

 



 
   
 
Bilaga 3 

 

Fråga till Juan Tadeo Espitia (S) om rutiner vid hot i 

yrkesutövningen 
 

Malmö stad är en av Skånes största arbetsgivare och med det vilar ett stort ansvar att värna de 

anställdas arbetsvillkor, arbetsmiljö och trygghet. I juni i år blev en av Gymnasie- och 

vuxenutbildningsförvaltningens medarbetare utsatt för över 150 hot på sin Messenger och otaliga 

hotfulla meddelanden publicerades på sociala medier efter en incident i samband med en utspark 

av studenter. 

Enligt uppgift polisanmälde Malmö stad som arbetsgivare med arbetsgivaransvar endast vid ett av 

dessa tillfällen. Det är av yttersta vikt att personal på alla nivåer inom Malmö stad ska få känna sig 

trygga på sin arbetsplats och att Malmö stad tydligt markerar när någon försöker skrämma bort 

personal från sitt yrke. Dessa mörka odemokratiska krafter måste stoppas.  

I just detta fall tvingades vår personal ha polisskydd för att rasta sin hund och hade överfalls-

skydd. Samhället blir allt hårdare och hotfullare och då är det av yttersta vikt att Malmö stad står 

emot och markerar tydligt mot hot om våld mot en anställd. Att endast polisanmäla ett av 150 

hot är enligt min mening långt ifrån tillräckligt. Flera händelser har på kort tid skett i Malmö där 

hot varit ett inslag för att tysta eller skrämma bort. Det är kanske dags att även Malmö stad som 

största arbetsgivare i Malmö ser över sina rutiner vid denna typ av händelser så att vi dels 

kraftfullt markerar mot angrepp mot professionen och dels skapar en trygghet hos våra anställda 

när de blir hotfullt attackerade på sociala medier. 

 

Med anledning av ovan vill jag fråga ordförande i Gymnasie- och 

vuxenutbildningsnämnden Juan Tadeo Espitia (S): 
 

– Avser Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden ta fram tydligare rutiner för hur man ska 

hantera och stödja anställda som blir utsatta för hot, oavsett omfattning, i sin yrkesutövning? 

 

Malmö 2024-08-29 

Johan Roslund (M) 

(Denna fråga är en tillgänglighetsanpassad version som skapats i efterhand baserad på originaltexten) 



Bilaga 4 

 

Fråga till Sara Wettergren (L) om kommande skolbudget 
 

Sedan Vänsterpartiet lämnade styret har de ansvariga politikerna skurit ner på medlen till stadens 

viktigaste verksamheter. Trots protester från såväl medborgare som oss i oppositionen har varje 

års budget inneburit mindre pengar till nämnderna. Vi har tvingats se på hur personalen förlorat 

kollegor och hur Malmös skolbarn tvingats gå till skolor som saknar de rätta förutsättningarna.  

 

I förra veckan kunde vi i Sydsvenskan läsa en rapportering ur skolförvaltningarnas interna 

dokument. Bilden är tydlig. Skolorna blöder och personalen vädjar till styret att sluta att skära ner 

och att kompensera för de föregående årets besparingar. 

 

Jag ställer därför följande fråga: 
 

På vilket sätt avser skolkommunalrådet att i kommande budget kompensera för de nedskärningar 

som gjorts i de senaste årens skolbudgetar? 

 

Malmö 2024-08-23 

Boel Pettersson (V) 

 



Bilaga 5 

 

Fråga till Sedat Arif om familjerådgivningens bemötande och 

service 
 

Familjerådgivning är en förebyggande insats både för Malmös vuxna medborgare och i 

förlängningen även deras barn. För ett år sen i juni månad var väntetiderna långa och angavs vara 

tre månader för att komma till första samtal. Situationen verkar inte ha förbättrats i år. 

Medborgare har hört av sig till undertecknad och redogjort för dåligt bemötande och kort 

samtalstid som inte givit dem den initiala rådgivning de eftersökt vid första kontakten. När 

medborgare sedan bett om att få hänvisning samt önskat få möjlighet att framföra klagomål har 

telefonsamtalen avslutats abrupt utan vidare hänvisning eller information.   

Det är beklagligt att de långa väntetider på en öppen frivillig insats består. Det kan resultera i att 

de sökande inte får komma till eller helt enkelt inte kan vänta så lång tid på rådgivning. Vidare ska 

ett gott och professionellt bemötande vid första kontakt med kommunens välfärdstjänster vara 

standard. Därför är det oroväckande att som politiker i ansvarig nämnd få till sig att medborgare i 

en tuff situation inte får ett bra bemötande.  

Den senaste ekonomiska prognosen från maj i år visade ett överskott för arbetsmarknads- och 

socialnämnden. Det ter sig vara så att de budgeterade pengarna finns men socialförvaltningen 

verkar inte kunna prestera och tillgodose den service som efterfrågas av våra medborgare.  

 

Jag ställer därför följande fråga: 
 

Hur ämnar du tillsammans med förvaltningen verka för att åtgärda klagomålen på 

familjerådgivningen och förbättra tillgängligheten? 

 

Malmö 2024-08-29 

Jacqueline Maly (SD) 

 



Fråga 

Barn som inte återvänder efter sommarlovet med anledning av hedersrelaterat 

våld och förtryck 

Under våren 2024 kunde stadsrevisionen påvisa att Malmö stads förskolor har allvarliga brister i 

arbetet kopplat till hedersförtryck. Även grundskoleförvaltningen har liknande brister sett till 

antalet hedersrelaterade orosanmälningar till socialtjänsten. Politisk underlåtenhet är den bärande 

faktorn till att situationen ser ut som den gör vilket har resulterat i att förtrycket har förstärkts 

och försatt i en situation där de fråntas rätten till fria och trygga liv.  

Nu när sommarlovet är över så vet vi av erfarenhet att risken påtaglig att flertalet elever saknas i 

klassrummen. Enligt Länsstyrelsen i Östergötland som bedriver ett nationellt centrum mot 

hedersrelaterat våld och förtyck så försvinner uppskattningsvis 100–150 barn i Sverige varje år 

efter sommarlovet, ofta på grund av tvångsäktenskap, tvångsstympning eller andra former av 

hedersrelaterat våld och förtyck. Enligt forskningsstudier lever cirka var femte elev i Malmö i en 

hederskontext. Det är uppskattningsvis 7000 barn i grundskoleålder vilket motsvarar 15 fullstora 

grundskolor. Utifrån rådande omständigheter är sannolikheten hög att en betydande andel av de 

barn som saknas efter sommarlovet har sin hemvist i någon av våra verksamheter.  

Både länsstyrelsen i Östergötland samt organisationen Glöm Aldrig Pela och Fadime (GAPF), 

framhåller att det krävs omfattande och specifika åtgärder för att motverka hedersrelaterat våld 

och förtryck. Bland annat påpekas vikten att all skolpersonal måste få obligatorisk utbildning för 

att känna igen och agera mot hedersförtryck. De betonar också vikten av att införa strikta rutiner 

för att säkerställa att alla barn återvänder till skolan efter sommarlovet, samt att skolorna måste ha 

tydliga planer och resurser för att snabbt agera om ett barn saknas, särskilt vid misstanke om 

hedersrelaterat förtryck. 

Moderaterna har på nationell nivå gått fram med förslag om skärpningar i lagstiftningen kring 

hedersrelaterat våld och förtryck samt lagt fram förslag om utvidgat utreseförbud för barn. Lokalt 

i Malmö har vi gått fram med förslag om ett stärkt samarbete mellan skola, socialtjänst och polis 

för att skydda de barn som lever under hot om hedersvåld samt via nämndinitiativ i både 

förskolenämnden och grundskolenämnden föreslagit obligatorisk utbildning för all 

förskolepersonal och skolpersonal för att kunna identifiera de elever som lever med 

hedersnormer.  Socialdemokraterna och Liberalerna i Malmö har varit konsekventa med att inte 

bifalla våra förslag för att bekämpa hederskulturen i Malmö, vilket väcker allvarliga frågor om 

deras engagemang för att skydda dessa barn och säkerställa deras rättigheter.  

Situationen är mycket oroväckande och vi behöver därför agera omedelbart för att säkerställa att 

alla barn återvänder till skolan efter sommarlovet och att skolorna har full kontroll och 

åtgärdsberedskap om ett barn saknas vid misstanke om hedersrelaterat våld och förtryck. 

Bilaga 6



   

Med anledning av ovanstående så vill jag fråga skolkommunalrådet Sara 

Wettergren (L): 
 

- Vilka konkreta åtgärder kommer du att vidta för att säkerställa att alla barn i Malmö 

återvänder till skolan efter sommarlovet och att skolorna har full åtgärdsberedskap vid 

händelse att ett barn är försvunnet på grund hedersrelaterat våld och förtryck?  

 

Malmö 2024-08-23  

John Eklöf (M)  

 

 



   

Bilaga 7 

 

Fråga till Andréas Schönström (S) om trafikoljud och buskörningar i 

Malmös centrala delar 
 

Det är tydligt att motorbuller, särskilt från trafikoljud, har blivit ett allvarligt och återkommande 

problem för de som bor längs Malmös större gator i centrum. Detta oljud orsakar inte bara störd 

sömn, särskilt för familjer med småbarn som vaknar mitt i natten, utan kan på längre sikt leda till 

allvarliga hälsoproblem. Problemen rörande trafikoljuden och brummande motorer har 

uppmärksammats under en längre tid, och åtgärder som fartsänkningar har visat sig vara 

otillräckliga enligt många av de boende. 

I ett idealiskt Malmö skulle alla invånare, både boende och trafikanter, visa hänsyn till varandra 

och bidra till en trivsam boendemiljö utan att extra insatser från polisens sida skulle behövas. Det 

är positivt att polisen från och med oktober kommer att tillsätta en särskild arbetsgrupp för att 

hantera bullerproblemen, men det är också avgörande att Malmö, från politiskt håll, tar initiativ 

för att stödja en sådan insats. Centerpartiet anser att det är viktigt att säkerställa att Malmös 

innerstadsgator blir en plats där invånarna kan njuta av lugn och ro, dag som natt, fri från 

brummande motorer och högt trafikoljud. 

Jag ställer därför följande fråga: 
 

Vilka konkreta åtgärder avser kommunalrådet att vidta för att minska trafikbullret från fler 

olovliga körningar i innerstaden, i närtid och framöver?  

 

2024-08-27 

 

Anton Sauer (C)  



 
   
 
Bilaga 8 

 

Fråga om Ung i sommar praktik 
 

Malmö stad tar ett stort ansvar när det gäller att förse våra ungdomar med sommararbete. I år är 

det rekordmånga som sökt till kommunens sommarpraktik, drygt 4000 ungdomar mellan 16 och 

19 år som fått chansen att under fyra veckor få en praktikplats. Att få en chans till 

arbetslivserfarenhet i en stad med Sveriges högsta arbetslöshet, där många ungdomar växer upp 

med föräldrar utan egen försörjning är oerhört viktigt. Att främja ett inkluderande samhälle där 

barn och unga inte ärver sina föräldrars utanförskap är oerhört viktigt. Att få en möjlighet till att 

få tjäna sina egna pengar och att få prova på att vara på en arbetsplats där du känner dig behövd 

är en oerhört viktig erfarenhet.  

I Malmö växer många barn upp med risk att ärva sina föräldrars utanförskap, i barnfattigdom och 

med en oro inför sommaren då de inte har ekonomi för aktiviteter, resor eller annat roligt.  Man 

har också sett att psykisk ohälsa ökar bland unga under sommaren. Därför är det viktigt med en 

sysselsättning under sommaren som är givande och bidrar till ungdomarnas utveckling och 

förankring på arbetsmarknaden.  

Enligt IFAU, institutet för arbetsmarknads- och utbildningspolitisk utvärdering, som har gjort en 

utvärdering av kommunala sommarjobb mellan 2012 och 2018 bidrar sommarpraktiken varken 

till att psykisk ohälsa hos ungdomarna minskar, att brottsligheten minskar eller ett förändrat 

universitetsdeltagande. Tvärtom visar forskningsrapporten att de ungdomar som får ett 

kommunalt sommarjobb får en sämre löneutveckling under flera år och förankring på den övriga 

arbetsmarknaden blir lägre. Även föräldrar med barn som haft kommunala sommarjobb vittnar 

om hur lite fokus som läggs på att inkludera de i det verkliga arbetet och att de istället kan sitta 

och underhålla sig med annat.  

Moderaterna har under en lång tid föreslagit en reformering av de kommunala sommarjobben 

som har sett likadant ut under de drygt 30 åren som dem funnits. Moderaterna hade snarare sett 

att sökningen till sommarpraktiken skulle efterliknas hur man söker ett jobb på den reguljära 

arbetsmarknaden med CV och personligt brev, istället för hur det ser ut idag med lottning. 

 

Med anledning av ovan vill jag fråga kommunalrådet Sedat Arif: 
 

– Vad avser du göra för att unga Malmöbor som får en kommunal praktikplats via Malmö stad 

inte ska påverkas negativt vad gäller löneutveckling och få en bredare förankring på 

arbetsmarknaden? 

 

 



 
   
 
Malmö 2024-08-22 

Farishta Sulaiman (M) 

(Denna fråga är en tillgänglighetsanpassad version som skapats i efterhand baserad på originaltexten) 



Bilaga 9 

 

Fråga till Sedat Arif om korrekt information kring vilka aktörer som 

anlitas av och debiterar nämnden  
 

Under sammanträdet med arbetsmarknads- och socialnämnden i juni behandlades ett ärende 

angående fullmakt till Skånes Kommuner. Skånes kommuner är en samverkansorganisation i 

Skåne som har upphandlat och administrerat gemensamma ramavtal för bland annat HVB-hem 

för vuxna narkomaner sedan 2008. Syftet med samarbetet är att kunna nå ett mer fördelaktigt 

resultat när flera kommuner går ihop, istället för att varje berörd kommun ska göra en egen 

upphandling. 

Sverigedemokraterna har tillsammans med andra partier tidigare framfört kritik mot effekterna av 

detta avtal. Med anledning av att det framkommit uppgifter att Arbetsmarknads- och 

socialnämnden hade anlitat verksamheter i Skåne som blivit föremål för medial uppmärksamhet. 

Det efter att det hade framkommit att upphandlade aktörer hade använt sig av ej evidensbaserade 

metoder i syfte att hjälpa mot drogberoende.  

Från förvaltningens sida har det vid flera tillfällen framhållits att nämnden inte har haft några 

placeringar inom dessa verksamheter på flera år, trots att avtalet löper ut först den 31 augusti 

2024. Vidare har nämnden enligt tredjepartskällor så sent som i september 2023 fakturerats av 

sådana aktörer. Sverigedemokraterna ställde en skriftlig fråga om detta i juni på nämndens 

sammanträde men har hittills inte fått återkoppling. Vi menar att det är av yttersta vikt att vi 

ansvariga politiker har tillgång till korrekt och uppdaterad information för att inte bara nämnden 

men också medborgare ska kunna bilda sig en uppfattning av läget i kommunens verksamheter 

och ha insyn i vilka platser som avropas kring våra välfärdstjänster. 

 

Jag ställer därför följande fråga: 
 

Hur ämnar du verka för att korrekt information från förvaltningen kommer till arbetsmarknads- 

och socialnämnden kring vilka aktörer som anlitas och debiterar kommunen inom upphandlade 

tjänster? 

 

Malmö 2024-08-27 

Jacqueline Maly (SD) 



  

Bilaga 10 

  

Särskilt yttrande 
 

Ärende 4. Revidering av policy för Malmö stads internationella arbete 

 
Centerpartiet och Moderaterna anser att den föreslagna policyn hade behövt en skarpare 

inriktning och tydligare krav på konkreta internationella samarbeten och projekt som gynnar 

Malmö stads utveckling och medborgarnas välfärd. Våra partier hoppas att fokus framöver ligger 

på att policyn bör snäva in målen för internationellt arbete så att de tydligare kopplas till specifika, 

mätbara resultat som bidrar direkt till Malmös utveckling. Vi anser att det är viktigt att prioritera 

konkreta internationella projekt som har en tydlig koppling till kommunens kärnverksamhet och 

där inspiration från andra kan implementeras med önskad effekt. Vidare bör uppföljning och 

rapportering av de pågående internationella projekten stärkas för att säkerställa att de lever upp 

till förväntningarna från malmöborna och bidrar på ett konkret och påtagligt sätt. För vad är 

syftet med det internationella arbetet om Malmöbon inte konkret kan få på bordet vad som 

genomförs i praktiken. 

Vi hoppas framöver att i det fortsatta arbetet med den internationella policyn läggs stor vikt vid 

dessa aspekter och tjänstemän som politiker säkerställer att resurserna som läggs på 

internationella samarbeten har reella och mätbara effekter för staden och dess invånare. 

Internationella arbeten ska inte bara vara en punktlista på stadens hemsida utan det skrivas vad 

som konkret genomförs, med uppföljning och hur arbetet bidrar till staden effektivt och 

resultatorienterat till Malmös utveckling 

 

 

 

Kommunfullmäktige 2024-08-29 

 

Håkan Fäldt (M) Anton Sauer (C) 

  



Bilaga 11 

 

 

Reservation 
 

STK-2021-1338 Kommunfullmäktiges reglementen för nämnderna - en översyn 
Kommunfullmäktige tar i detta ärende beslut om ett gemensamt reglemente för stadens nämnder. 

Sverigedemokraterna anser att översynen var välbehövlig och delar i mångt och mycket det 

förslaget som läggs fram. Däremot ser vi risker med regleringen kring utskotten, att endast tre 

ledamöter och tre ersättare ska kunna ingå i utskott. Det finns konstellationer som kan kräva en 

bredare och större representation, vilket vi menar att vi måste ge utrymme för. Därav föreslår vi 

tre ledamöter och tre ersättare som ett minimum, inte som ett maximum. 

Sverigedemokraterna yrkade därav under sammanträdet därför följande: 

1. Att ändra lydelsen i 3 kap. 3§ [Utskott] första stycket från ”Nämnden får inrätta ett eller 

flera utskott. Ett utskott ska bestå av treledamöter och tre ersättare.” till ”Nämnden får 

inrätta ett eller flera utskott. Ett utskott ska bestå av minst tre ledamöter och minst tre 

ersättare.” 

 

Då vårt yrkande inte vann gehör reserverar vi oss mot beslutet. 

 

Kommunfullmäktige 2024-08-29 

 

Magnus Olsson  

 



  

Bilaga 12 

 

Särskilt yttrande 
 

Ärende 13. Kommunfullmäktiges reglementen för nämnderna - en översyn  
 

Moderaterna och Centerpartiet är bekymrade över den ökade centralstyrning som det nya 

reglementet innebär. 

I det nya reglementet flyttas inflytande från de under kommunfullmäktige direkt underställda 

nämnderna till kommunstyrelsen. Exempelvis kommer nämnderna inte längre ha möjlighet att 

som tidigare tillskriva kommunfullmäktige med begäran om ändring i sitt eget reglemente, om 

nämnden ser behov av detta. 

Moderaterna och Centerpartiet ser risker med att den centralisering som sker riskerar att flytta 

inflytande längre bort från den operativa verksamheten, vilket i sin tur riskerar att skapa 

tungrodda processer och sämre service mot medborgarna. 

Vi förklarar oss därför fria att reversera denna centralisering då vi styr Malmö. 

 

 

Kommunfullmäktige 2024-08-29 

 

Håkan Fäldt (M) Anton Sauer (C) 

  



Bilaga 14 

 

 

Reservation 
 

STK-2024-844 Ansökan om lokalanskaffning genom investering av 

nybyggnation gällande Regndroppens förskola inom fastigheten Badankan 1 
Förskolenämnden har inkommit med ansökan om godkännande av lokalanskaffning avseende 

nybyggnation av förskolan Regndroppen på fastigheten Badankan 1 i Hyllievång. Förskolan är 

beräknad till en totalutgift om 86 mnkr. Förskolan med 120 platser kommer att placeras på de tre 

nedre våningsplanen med lägenheter ovanför som ska uppföras och ägas av MKB. 

Kommunfullmäktige föreslås att godkänna lokalanskaffning avseende nybyggnation av förskola 

inom fastigheten Badankan 1, till en beräknad totalutgift om 86 mnkr, och ger servicenämnden i 

uppdrag att genomföra anskaffningen. 

 

Sverigedemokraterna ser detta projekt som ett slag mot Malmöbor och förskolebarn. I detta projekt 

kommer de boende endast ha tillgång till gården när förskolan är stängd – i övrigt hänvisas dessa 

till en takterrass. Förskole i tre våningar med våning efter våning med bostäder ovan. Det är inte 

Sverigedemokraterna som driver på förtätningen vilket skapar ytterligare behov av förskolor och 

bostäder. Den här typen av lösning är inte hållbar. Stadsplaneringen måste planeras utifrån 

välfärden och andelen nyttjare av välfärd, Malmöborna, runt den. Det går inte att bygga en massa 

bostäder och sedan tro att skolor kan krympas ned till första bästa gräsmatta som sedan behöver 

asfalteras. 

Sverigedemokraterna yrkade under sammanträdet avslag på förslaget till beslut. Då vårt yrkande 

inte vann gehör reserverar vi oss mot beslutet. 

 

Kommunfullmäktige 2024-08-29 

 

Magnus Olsson  

 



Bilaga 15 

 

Särskilt yttrande 
 

Ärende 11. Ansökan om lokalanskaffning genom investering av nybyggnation 

gällande Regndroppens förskola inom fastigheten Badankan 1  
 

Förskolenämndens lokalkostnader har under de senaste åren skenat kraftigt. Moderaterna har 

länge drivit frågan om insatser för att sänka förskolans lokalkostnader, ofta utan gehör från andra 

partier. I fallet kring Regndroppens förskola hamnar internhyran på 52 000 kr/plats, en 

rekordsumma som för bara något år sedan hade varit otänkbar. Inflation och prisjusteringar står 

absolut för en del av de ökade lokalkostnaderna, men förskolans lokalkostnader och internhyror 

har ökat långt mycket mer än vad inflationen har gjort. Med anledning av detta yrkade 

Moderaterna på ett tillägg i förskolenämnden, som glädjande nog vann nämndens gehör. 

 

 

 

 

 

Kommunfullmäktige 2024-08-29 

 

Håkan Fäldt (M) 



Bilaga 16 

 

Särskilt yttrande 
 

11. Ansökan om lokalanskaffning genom investering av nybyggnation gällande 

Regndroppens förskola inom fastigheten Badankan 1  

 

Centerpartiet i Malmö ser en risk med att staden investerar i stora och dyra förskolor, särskilt i en 

tid när befolkningsprognoser visar en marginell minskning av antalet yngre barn fram till 2033. 

Det finns en oro för att dessa stora enheter kan bli svåra att fylla och att deras monofunktionella 

design gör dem svåra att använda till andra ändamål. 

Detta riskerar att leda till en ökad likriktning inom Malmös förskolor, där mindre och alternativa 

verksamheter kan tvingas stänga. En sådan utveckling skulle minska valfriheten för Malmös 

föräldrar, något som vi i Centerpartiet ser som mycket problematiskt. 

 

Kommunfullmäktige 2024-08-29  

 

Anton Sauer 
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Ledamot Ja Nej Avstår 

Katrin Stjernfeldt Jammeh (S), Ledamot   Avstår 

Farishta Sulaiman (M), Ledamot  Nej  

Magnus Olsson (SD), Ledamot  Nej  

Emma-Lina Johansson (V), Ledamot Ja   

Andréas Schönström (S), Ledamot   Avstår 

John Roslund (M), Ledamot  Nej  

Rickard Åhman Persson (SD), Ledamot  Nej  

Mohamed Yassin (MP), Ledamot   Avstår 

Carin Gustafsson (V), Ledamot Ja   

Anders Rubin (S), Ledamot   Avstår 

Roko Kursar (L), Ledamot   Avstår 

Josefin Anselmsson (M), Ledamot  Nej  

Carina Nilsson (S), Ordförande   Avstår 

Emelie Nyman (C), Ledamot  Nej  

Sedat Arif (S), Ledamot   Avstår 

Anja Nordberg Sonesson (M), Andre vice ordförande  Nej  

Showan Shattak (V), Ledamot Ja   

Sofia Hedén (S), Ledamot   Avstår 

Tony Rahm (M), Ledamot  Nej  

Anders Pripp (SD), Ledamot  Nej  

Boel Pettersson (V), Ledamot Ja   

Amani Loubani (S), Ledamot   Avstår 

Michael Hård af Segerstad (SD), Ledamot  Nej  

Linda Eklund (L), Ledamot   Avstår 

Bengt-Göran Svensson (S), Ledamot  Nej  

Sadiye Altundal (V), Ledamot Ja   

Håkan Fäldt (M), Ledamot  Nej  

Jacqueline Maly (SD), Ledamot  Nej  

Juan-Tadeo Espitia (S), Ledamot   Avstår 

John Eklöf (M), Ledamot  Nej  

Anton Sauer (C), Ledamot  Nej  

Anders Skans (V), Ledamot Ja   

Shler Murad Bradostin (S), Ledamot   Avstår 

Jörgen Grubb (SD), Ledamot  Nej  

Haqvin Svensson (M), Ledamot  Nej  

Björn Gudmundsson (S), Vice ordförande   Avstår 

Sanna Axelsson (S), Ledamot   Avstår 

Gunilla Ryd (V), Ledamot Ja   



Voteringslista 

Malmö stad 

Kommunfullmäktige 
Mötesdatum 
2024-08-29 

 

 

Ledamot Ja Nej Avstår 

Malin Ahlström (M), Ledamot  Nej  

Håkan Ask (SD), Ledamot  Nej  

Arwin Sohrabi Nejad (S), Ledamot   Avstår 

Sara Wettergren (L), Ledamot   Avstår 

Christina Wessling (S), Ledamot   Avstår 

Anfal Saad Mahdi (V), Ledamot Ja   

Lisbeth Persson Ekström (SD), Ledamot  Nej  

Jan Olsson (S), Ledamot   Avstår 

Helena Grahn (M), Ledamot  Nej  

Susanne Jönsson (S), Ledamot   Avstår 

Anders Andersson (V), Ledamot Ja   

Dündar Güngör (S), Ledamot   Avstår 

Anders Olin (SD), Ledamot  Nej  

Janne Grönholm (MP), Ledamot   Avstår 

Hanna Sandberg (S), Ersättare   Avstår 

Nadjam-Ud-Din Malik (S), Ersättare   Avstår 

Anders Nilsson (S), Ersättare   Avstår 

Nicola Rabi (M), Ersättare  Nej  

Ingrid Gunnarson (M), Ersättare  Nej  

Bo Mats Brogren (M), Ersättare  Nej  

Jenny Bengtsson (SD), Ersättare  Nej  

Isabel Enström (MP), Ersättare  Nej  

Malte Tängmark Roos (MP), Ersättare   Avstår 

Resultat 9 27 25 
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Ledamot Ja Nej Avstår 

Katrin Stjernfeldt Jammeh (S), Ledamot Ja   

Farishta Sulaiman (M), Ledamot  Nej  

Magnus Olsson (SD), Ledamot  Nej  

Emma-Lina Johansson (V), Ledamot   Avstår 

Andréas Schönström (S), Ledamot Ja   

John Roslund (M), Ledamot  Nej  

Rickard Åhman Persson (SD), Ledamot  Nej  

Mohamed Yassin (MP), Ledamot Ja   

Carin Gustafsson (V), Ledamot   Avstår 

Anders Rubin (S), Ledamot Ja   

Roko Kursar (L), Ledamot Ja   

Josefin Anselmsson (M), Ledamot  Nej  

Carina Nilsson (S), Ordförande Ja   

Emelie Nyman (C), Ledamot  Nej  

Sedat Arif (S), Ledamot Ja   

Anja Nordberg Sonesson (M), Andre vice ordförande  Nej  

Showan Shattak (V), Ledamot   Avstår 

Sofia Hedén (S), Ledamot Ja   

Tony Rahm (M), Ledamot  Nej  

Anders Pripp (SD), Ledamot  Nej  

Boel Pettersson (V), Ledamot   Avstår 

Amani Loubani (S), Ledamot Ja   

Michael Hård af Segerstad (SD), Ledamot  Nej  

Linda Eklund (L), Ledamot Ja   

Bengt-Göran Svensson (S), Ledamot Ja   

Sadiye Altundal (V), Ledamot Ja   

Håkan Fäldt (M), Ledamot  Nej  

Jacqueline Maly (SD), Ledamot  Nej  

Juan-Tadeo Espitia (S), Ledamot Ja   

John Eklöf (M), Ledamot  Nej  

Anton Sauer (C), Ledamot  Nej  

Anders Skans (V), Ledamot   Avstår 

Shler Murad Bradostin (S), Ledamot Ja   

Jörgen Grubb (SD), Ledamot  Nej  

Haqvin Svensson (M), Ledamot  Nej  

Björn Gudmundsson (S), Vice ordförande Ja   

Sanna Axelsson (S), Ledamot Ja   

Gunilla Ryd (V), Ledamot   Avstår 



Voteringslista 

Malmö stad 

Kommunfullmäktige 
Mötesdatum 
2024-08-29 

 

 

 

Ledamot Ja Nej Avstår 

Malin Ahlström (M), Ledamot        Nej  

Håkan Ask (SD), Ledamot       Nej  

Arwin Sohrabi Nejad (S), Ledamot      Ja   

Sara Wettergren (L), Ledamot Ja   

Christina Wessling (S), Ledamot     Ja   

Anfal Saad Mahdi (V), Ledamot   Avstår 

Lisbeth Persson Ekström (SD), Ledamot  Nej  

Jan Olsson (S), Ledamot Ja   

Helena Grahn (M), Ledamot       Nej  

Susanne Jönsson (S), Ledamot     Ja   

Anders Andersson (V), Ledamot   Avstår 

Dündar Güngör (S), Ledamot     Ja   

Anders Olin (SD), Ledamot       Nej  

Janne Grönholm (MP), Ledamot     Ja   

Hanna Sandberg (S), Ersättare     Ja   

Nadjam-Ud-Din Malik (S), Ersättare     Ja   

Anders Nilsson (S), Ersättare     Ja   

Nicola Rabi (M), Ersättare  Nej  

Ingrid Gunnarson (M), Ersättare  Nej  

Bo Mats Brogren (M), Ersättare  Nej  

Jenny Bengtsson (SD), Ersättare       Nej  

Isabel Enström (MP), Ersättare     Ja   

Malte Tängmark Roos (MP), Ersättare Ja   

Resultat 28 25 8 
 


	Protokoll
	Protokoll

	ÄRENDELISTA
	ÄRENDELISTA

	§144 - Upprop och ordförandens upplysning angående webbsändning av  kommunfullmäktigesammanträdet
	Sammanfattning

	§145 - Val av justerare
	Sammanfattning

	§146 - Inkomna frågor
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag

	§147 - Fråga från Anders Skans (V) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om privata HVB-hem - STK-2024-1208
	STK-2024-1208
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag


	§148 - Fråga från Magnus Olsson (SD) till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om skattepengar till tygkassar och t-shirts - STK-2024-1209
	STK-2024-1209
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag


	§149 - Fråga från John Roslund (M) till Juan-Tadeo Espitia (S) om rutiner vid hot i yrkesutövningen - STK-2024-1210
	STK-2024-1210
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag


	§150 - Fråga från Boel Pettersson (V) till Sara Wettergren (L) om kommande skolbudget - STK-2024-1211
	STK-2024-1211
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag


	§151 - Fråga från Jacqueline Maly (SD) till Sedat Arif (S) om familjerådgivningens bemötande och service - STK-2024-1214
	STK-2024-1214
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag


	§152 - Fråga från John Eklöf (M) till Sara Wettergren (L) om barn som inte återvänder efter sommarlovet med anledning av hedersrelaterat våld och förtryck - STK-2024-1215
	STK-2024-1215
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag


	§153 - Fråga från Anton Sauer (C) till Andréas Schönström (S) om trafikoljud och buskörningar i Malmös centrala delar - STK-2024-1217
	STK-2024-1217
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag


	§154 - Fråga från Farishta Sulaiman (M) till Sedat Arif (S)  om Ung i sommar praktik - STK-2024-1218
	STK-2024-1218
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag


	§155 - Fråga från Jacqueline Maly (SD) till Sedat Arif (S) om korrekt information kring vilka aktörer som anlitas och debiterar arbetsmarknads- och socialnämnden - STK-2024-1221
	STK-2024-1221
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag


	§156 - Revidering av policy för Malmö stads internationella arbete - STK-2024-820
	STK-2024-820
	Sammanfattning
	Beslut

	Beslutsgång
	Reservationer och särskilda yttranden
	Beslutet skickas till
	Beslutsunderlag


	§157 - Kommunfullmäktiges reglementen för nämnderna - en översyn - STK-2021-1338
	STK-2021-1338
	Sammanfattning
	Beslut

	Beslutsgång
	Reservationer och särskilda yttranden
	Beslutet skickas till
	Beslutsunderlag


	§158 - Lokalförsörjningsplan för Malmö stad 2025-2034 - STK-2023-1703
	STK-2023-1703
	Sammanfattning
	Beslut

	Beslutsgång
	Reservationer och särskilda yttranden
	Beslutet skickas till
	Beslutsunderlag


	§159 - Sammanträdestider för kommunstyrelsen, kommunstyrelsens beredning och kommunfullmäktige 2025 - STK-2024-565
	STK-2024-565
	Sammanfattning
	Beslut

	Beslutsgång
	Beslutet skickas till
	Beslutsunderlag


	§160 - Tidplan för budget och uppföljning 2025 - STK-2024-898
	STK-2024-898
	Sammanfattning
	Beslut

	Beslutsgång
	Beslutet skickas till
	Beslutsunderlag


	§161 - Rapport om gynnande beslut enligt 4 kap 1§ SoL och 9§ LSS som inte verkställts inom tre månader 2024; kvartal 1 - STK-2024-43
	STK-2024-43
	Sammanfattning
	Beslut

	Beslutsgång
	Beslutet skickas till
	Beslutsunderlag


	§162 - Utredningsuppdrag - bifallen motion av Anders Andersson (V) om att starta trygghetsboende i det befintliga beståndet - STK-2022-294
	STK-2022-294
	Sammanfattning
	Beslut

	Beslutsgång
	Beslutet skickas till
	Beslutsunderlag


	§163 - Ansökan om lokalanskaffning genom investering av nybyggnation gällande Regndroppens förskola inom fastigheten Badankan 1 - STK-2024-844
	STK-2024-844
	Sammanfattning
	Beslut

	Beslutsgång
	Reservationer och särskilda yttranden
	Beslutet skickas till
	Beslutsunderlag


	§164 - Begäran om överföring av kommunbidrag från ramen för bostadsanpassningsbidraget till ramen för stadsbyggnadsnämnden - STK-2024-817
	STK-2024-817
	Sammanfattning
	Beslut

	Beslutsgång
	Reservationer och särskilda yttranden
	Beslutet skickas till
	Beslutsunderlag


	§165 - Motion av Emma-Lina Johansson (V) och Anders Skans (V) om att hålla nere bostadskostnaderna - STK-2023-1277
	STK-2023-1277
	Sammanfattning
	Beslut

	Beslutsgång
	Reservationer och särskilda yttranden
	Beslutet skickas till
	Beslutsunderlag


	§166 - Motion av Emma-Lina Johansson (V) om att utreda avhopparverksamhet för våldsutsatta kvinnor och barn - STK-2023-1603
	STK-2023-1603
	Sammanfattning
	Beslut

	Beslutsgång
	Reservationer och särskilda yttranden
	Beslutet skickas till
	Beslutsunderlag


	§167 - Motion av John Eklöf (M) om ny modell för ökad närvaro och likvärdighet i skolan - STK-2023-1629
	STK-2023-1629
	Sammanfattning
	Beslut

	Beslutsgång
	Reservationer och särskilda yttranden
	Beslutet skickas till
	Beslutsunderlag


	§168 - Motion Anton Sauer (C) och Emelie Nyman (C) om en bilfri innerstad - STK-2023-1765
	STK-2023-1765
	Sammanfattning
	Beslut

	Beslutsgång
	Reservationer och särskilda yttranden
	Beslutet skickas till
	Beslutsunderlag


	§169 - Motion av John Roslund (M) om att införa en repetitionsvecka precis innan höstterminstart för de som klarat sommarskolan  - STK-2023-712
	STK-2023-712
	Sammanfattning
	Beslut

	Beslutsgång
	Reservationer och särskilda yttranden
	Beslutet skickas till
	Beslutsunderlag


	§170 - Motion av Anfal Mahdi (V) om att införa arbetstidsförkortningsmodellen 80-90-100 - STK-2023-1528
	STK-2023-1528
	Sammanfattning
	Beslut

	Beslutsgång
	Reservationer och särskilda yttranden
	Beslutet skickas till
	Beslutsunderlag


	§171 - Motion Anfal Mahdi (V) och Carin Gustafsson (V) om att låta alla elever få rätt till förskoleklass - STK-2023-1673
	STK-2023-1673
	Sammanfattning
	Beslut

	Beslutsgång
	Reservationer och särskilda yttranden
	Beslutet skickas till
	Beslutsunderlag


	§172 - Motion Magnus Olsson (SD) och Anders Olin (SD) om att hedra Bosse Larsson - STK-2023-1755
	STK-2023-1755
	Sammanfattning
	Beslut

	Beslutsgång
	Reservationer och särskilda yttranden
	Beslutet skickas till
	Beslutsunderlag


	§173 - Motion Magnus Olsson (SD) om en minnesmärkning till minne av Ricky Bruch - STK-2024-191
	STK-2024-191
	Sammanfattning
	Beslut

	Beslutsgång
	Reservationer och särskilda yttranden
	Beslutet skickas till
	Beslutsunderlag


	§174 - Motion Lisbeth Persson-Ekström (SD) om att mäta CRP - stöd våra äldre  - STK-2024-192
	STK-2024-192
	Sammanfattning
	Beslut

	Beslutsgång
	Reservationer och särskilda yttranden
	Beslutet skickas till
	Beslutsunderlag


	§175 - Valförslag och avsägelser - Kommunfullmäktige 2024-08-29 - STK-2024-1031
	STK-2024-1031
	Sammanfattning
	För politiska uppdrag
	För nämndemannauppdrag
	Beslut

	Beslutsgång
	Beslutet skickas till
	Beslutsunderlag


	§176 - Anmälan av inkomna skrivelser
	§ 176	Anmälan av inkomna skrivelser
	Sammanfattning
	Beslut
	Anmälningar


	§177 - Anmälan av inkomna ärenden som ännu inte underställts kommunfullmäktiges prövning - STK-2024-21
	STK-2024-21
	Sammanfattning
	Beslut
	Beslutsunderlag


	§178 - Inkomna interpellationer
	Sammanfattning




